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MARSALI TITU SO CESTITALI
Š T A F E T A  M L A D O S T I  I N  K U R I R Č K O V A  P O Š T A

SPREJEM LETOŠNJE MLADINSKE ŠTAFETE V LAŠKEM

P redsedstvo  O bčinske konference  
ZM  Laško je  tu d i letos o rgan iziralo  
sp re jem  lo ka ln ih  š ta fe t in  k u rirčkove  
pošte.

24. ap rila  je  b il sp re jem  lokaln ih  
T itov ih  š ta fe t p red  dom om  »D ušana 
Poženela»  v  L aškem . T ja  so p ritek li 
p red s tav n ik i gospodarsk ih  organ iza
cij, Z d rav ilišča  Laško, osnovnih  šol 
te r  P lan in skega  d ru š tv a  Laško.

Vsi so p ritek li z eno sam o željo: 
sodelovati p r i  T itovi š ta fe ti in  se  p r i
d ruž iti čestitkam  m lad in e  širom  J u 
goslav ije  k  T itovem u sed enainsedem 
desetem u ro js tn em u  dnevu  te r  m u 
zaželeti še m nogo let.

Za večjo  svečanost p rire d itv e  so 
poskrbeli učenci osnovne šole » P ri
m oža T ru b a rja«  v  L aškem  in  godba 
n a  p ihala .

S ek re ta r p red sed stv a  O bčinske 
kon ference  ZM tov. Fanika Lapornik 
je  n a  koncu p reč ita la  še  pozdravno  
pism o laške  m lad in e  ih  š ta fe tno  p a 
lico so ponesli p ro ti S m arje ti, k je r  se 
je  pozdrav  iz L aškega p rid ru ž il zvez
n i štafe ti, k i je  p rip o to v a la  iz  R adeč.

Zelo lepo so sp re je li zvezno štafe to  
tu d i rad ešk i m lad inc i in  k o t vsako  
le to  dokazali, d a  so resn ičn o  sposobni 
o rg an iz ira ti tako  p rired itev . S p re je li 
so jo  v  V rhovem  in  p rip rav ili p ro 
g ram  p red  gostiščem  Ja d ra n  v  R ade
čah. T udi tu  so sodelovali godba na  
p ih a la  in  učenci osnovne šole iz  R a
deč. Z vezno š ta fe to  so po tem  preko  
S m arje te , k je r  so p rip ra v ili k ra te k  
p rogram , odnesli p ro ti H rastn iku .

Povsod, k je r  se  je  u s tav ila  zvezna 
š ta fe ta , so se  delovne organizacije , 
u stanove  in  šole p rid ru žev a le  po 
zd ravom  tov. T itu . M nožičnost po 
zd ravov  je  dokaz, da  je  š ta fe ta  m la 
dosti od raz to p lih  čustev , k i jih  goji 
m lad in a  in  s ta re jš i č lan i naše  sociali
s tičn e  skupnosti do tov. T ita.

L etos je  po tovala  skozi n ašo  občino 
tu d i k u rirčk o v a  pošta. 6. m a ja  ob 16. 
u r i so jo  p io n irji osnovne šole v  B re 

zi sp re je li v  vasi O sredek. Ob sp re je 
m u so p rip rav ili k ra te k  p rogram . T u 
je  tu d i p respala . D rugi dan  so jo  p io
n ir ji iz B rez odnesli, izogibajoč se 
cest in  v eč jih  nase lij p ro ti M alim  
G rahovšam , k je r  so jo  n a  zad n ji ja v 
k i p red a li k u rir je m  iz osnovne šole 
V rh.

P o  p o lu rnem  po stan k u  in  p ro g ra 
m u  p ri spom eniku  n a  V rhu, s ta  k u 
r i r ja  poh ite la  p ro ti G račnici. K ljub  
s labem u  v rem en u  s ta  jo  v a rn o  in  
pravočasno  p rin e s la  točno  ob napo 
ved an em  času k  spom eniku , k i  je  po
s tav ljen  v  spom in  Iliji B adovincu, 
pad lem u  v  znan i b itk i v  do lin i G rač- 
nice. Tu so pošto prevzeli p io n irji 
osnovne šole »P rim oža T ru b a rja«  iz

L aškega te r  jo  p renes li do G loboke
ga. H ud  na liv  je  onem ogočil re a liz a 
cijo  odlično p rip rav ljen eg a  p ro g ram a 
p ri spom eniku.

K u rir ja  iz osnovne šole v  S m arje ti 
s ta  po tem  pošto p ren es la  p red  svojo 
šolo, k je r  je  b il lep p rog ram . N ap re j 
je  šla  po t ku rirčk o v e  pošte  p ro ti K oj- 
zici in  p ro ti Sedražu , k je r  so jo  tu d i 
zelo lepo  sp re je li. Ob p e tih  popoldne 
so jo  p r i K ozoletu  p red a li k u rir je m  
iz H rastn ika .

K u rirčk o v a  pošta  je  p r i je te n  do
godek za p ion irje , saj s p ren ašan jem  
pošte  ču tijo  odgovornost zan jo , ob 
enem  pa  se  sezn an ja jo  z zgodovino 
narodnoosvobod ilne  b o rb e  in  p re n a 
šan jem  pošte  v  ta k ra tn e m  obdobju .

K rašovec P e te r



J E  Z D R A V S T V E N A  S L U Ž B A V  L A Š K I  OBČINI 
PO Z D R U Ž I T V I  NA S L A B Š E M?

Jav n o s t v  L aškem  je  b ila  v  za
če tku  le ta  sezn an jen a  z n eka te rim i 
p rob lem i o delu  zd rav stv en e  službe. 
O teh  v p ra šan jih  je  p isa l tu d i »V e
čer« (št. 7/69).

U gotovitev časnika, da tem eljn e  
težave  n a  področju  zd ravstvenega 
v a rs tv a  v lašk i občini izv ira jo  iz  ne
zadostne  razv itosti zd ravstvene  služ
be, so  docela točne.

T em eljno  težavo pom eni po m an j
k a n je  u strezn ih  prostorov, ki one
mogočajo razvoj zdravstvene službe. 
V obstoječih  p ro s to rih  ni m ogoče o r
gan iz ira ti uč inkovitega zd rav stv en e
ga v ars tva , k a r  lahko  p resod ijo  že 
sam i občani. V R adečah  so najs lab ši 
pogoji. Z d rav stv en a  služba v  L aškem  
že več le t p rizadeto  opozarja  na  ta 
prob lem  in  tu d i zd ravstven i dom  
m eni, da  bo m oč zadovoljivo  u red iti 
ta  v p ra šan ja  šele z izg radn jo  novih 
prostorov. A kcija  je  v  teku, načrti so 
p rip rav ljen i, lokacija  je  odobrena  na 
zem ljišču , ki je  tren u tn o  še sporno, 
niso pa  še zagotov ljena vsa  po trebna  
d en a rn a  sredstva . P red raču n  p red v i
deva, da  bo izg rad n ja  v e lja la  ca.
425.000 din. Za zd ravstven i dom  v 
R adečah  je  doslej zb ran ih  sredstev  
ca. 300.000 din, dogovori so, da  bi 
zagotovila skupščina  občine L aško še
55.000 din, zd rav stv en i dom  pa  še
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70.000 d in  do sred e  po letja . Č eprav 
znaša jo  razpo ložljiva  am ortizac ijska  
s red s tv a  le tno  le  36.105 d in  (zdrav
stven i službi v  L aškem  bodo v ta  n a 
m en  p risp ev a le  d ruge  zd ravstvene  
enote), bo zd ravstven i dom  p rv e n 
stveno  fin a n c ira l izg radn jo  dom a v 
R adečah. In  čep rav  bi zd ravstven i 
dom  želel nam en iti za izbo ljšan je  
pogojev p ri zag o tav ljan ju  zd rav stv e 
nega v a rs tv a  več sredstev , tega  ne 
m ore, k e r  že več le t v  ceni zd rav 
stv en ih  s to ritev  n im a odobren ih  
s redstev  za razš iritev  m a te ria ln e  
osnove za svo je  delo (čeprav m u  za
kon  to  zagotavlja!).

N ič m an j pereče je  v p ra ša n je  op re
m e v zd ravstven ih  zavodih, k i n i ob
n o v ljena  in  je  nepopolna. V L aškem  
ni lab o ra to rija , brez k a te reg a  je  tež
ko o p rav lja ti zd ravstveno  dejavnost. 
Ta p rob lem  n i n a s ta l šele po zd ru 
žitvi, b il je  že dosti p re j. Z d ravstven i 
dom  si p rizad ev a  letos nadom estiti 
s tan o v an jsk e  p ro s to re  nad  reševalno  
posta jo  in  tako  usposobiti lab o ra to 
rijske .

D rugi sp le t n erešen ih  v p ra šan j za
deva organ izacijo  s trokovnega dela, 
k i je  n a  en i s tra n i pogojena z ne
u strezn im i p rostori, n a  d rug i s tran i 
pa, z lasti s tem , da  p rim a n jk u je  s tro 
kovnega k a d ra  (in seveda tu d i s red 
stev  zanje). T em eljno  v p ra ša n je  p ri 
tem  je  u red itev  zd ravstvenega v a r 
s tv a  o trok , nič m an j pa, z a rad i p re 
ce jšn jega  štev ila  ru d a r je v  in  in v a li
dov dela, u v e ljav itev  d ispanzerskega 
n ač in a  dela  za  to  ka teg o rijo  p re b i
vals tva . N ek a te ra  v p ra ša n ja  se bodo 
u re ja la  že v  k ra tk em , ko bo nastop il 
delo še  en zd rav n ik  v L aškem . N eka
te re  ob like zd ravstvenega dela  pa  so 
k lju b  tem u  že rod ile  sadove in  so 
doseženi lep i uspehi, n a  p rim e r sa 
n ac ija  zobovja šoloobveznih o trok  
(p rim er šole v  B rezah in  drugje). 
V ečje  štev ilo  h ep a titisa  in  ošpic te r  
obolenj p reb av n eg a  tr a k ta  infekcioz- 
nega zn ača ja  p a  opozarja  n a  po trebo  
po de javnosti epidem iološke službe, 
za k a te ro  pa  skupščina  občine Laško 
ni n am en ila  u s trezn ih  sredstev .

N a podlag i časopisne vesti je  ja v 
nost v  L aškem  p rizadeto  reag ira la  ob 
b a je  n am erav an i u k in itv i dežurne  
službe, ki jo  im a že več le t u re jen o  
zd rav s tv en a  služba v L aškem . Z d rav 
stv en i delavci v  L aškem  niso 
p red lag a li ukinitve dežurne službe, 
nasp ro tno , iz raz ili so zask rb ljenost, 
če bi za rad i nezadostn ih  sredstev  
prišlo  do zm an jšev an ja  teh  oblik  
zd ravstvenega  v a rs tv a . D ohodek 
zd rav s tv en e  službe se po le tu  1965 
nen eh n o  zm an jšu je . T ako  tu d i v  L a 
škem . V  odnosu na  le to  1967 je  zna
ša l dohodek  te r ito r ia ln e  eno te  L aško 
v  le tu  1968 le  91 %  k lju b  tem u, da  je

bilo  več dela  o p rav ljenega  in  da  so 
bili uveden i uk rep i, k i so lan i že zn i
žali stroške  poslovan ja  za  10 %  na- 
p ram  le tu  1967.

N ajbolj obču tno  se je  zm an jša l do
hodek  za delo za zavarovance, za 
8% za delavce in  za 17 %  za km ete.

Z zd ruž itv ijo  v seh  zd ravstven ih  za
vodov v  ce ljsk i reg iji je  p rišlo  do 
v sk la jev an ja  osebnih  dohodkov za
rad i uvedbe eno tn ih  m eril delitve, 
k a r  je  v  posam eznih  p rim e rih  in  v  
posam eznih  te r ito ria ln ih  eno tah  po
m enilo zm an jšan je  osebnih  dohod
kov. Do tega  zm an jšan ja  je  p rišlo  
zarad i zm an jšanega  dohodka. T em u 
je  p rip isa ti, d a  se  je  osebni dohodek 
zd rav stv en ih  delavcev  v  L aškem  v 
le tu  1968 v  g lobalu  zm an jša l za  3 %  
(po fin an čn ih  po d a tk ih  za redno  delo 
za 13 %, za dopoln ilno  delo pa  se  je  
povečal za  49 %). Z m an jšan je  dohod
k a  je  povzročilo  tu d i p ri te r ito ria ln i 
enoti L aško poslovni p r im a n jk lja j ob 
koncu  le ta  1968 v  v iš in i 13.984,65 din, 
čep rav  je  ta  eno ta  p re jšn ja  le ta  od
v a ja la  u s trezn a  sred s tv a  v  sklade.

V elja  p a  dodati, d a  v  L aškem  m alo 
štev ilna  de lovna sku p n o st o p rav lja  
obsežno delo  in  d a  je  v  pre tek losti, 
delo pa  se  sedaj n i zm anjšalo , o p ra 
v ila  m nogo dela  izven  rednega  de
lovnega časa p ro ti u streznem u  p la 
čilu, sedaj p a  zm an jšan a  sred stv a  ne 
om ogočajo več u strezn eg a  n a g ra je 
v an ja . Z ato  je  u tem eljen  občutek, da 
in teg rac ija  n i p rip e lja la  do zboljša
n ja  m a te ria ln eg a  po ložaja  posam ez
n ik a  in  eno te  k o t celote. P a  tu d i 
sicer in teg rac ija , obvezna po zakonu 
o organ izaciji zd rav s tv en e  službe v 
SR S loveniji n i dopuščala  izb ire  za 
a li p ro ti n je j, k e r  je  zakon  za obstoj 
zd ravstvenega  dom a določil pogoj, da 
ta k  zd rav stv en i dom  nud i zd rav stv e 
no v ars tvo  n a jm an j za 40.000 p re b i
valcev. L ašk i zd rav stv en i dom  tega 
pogoja n i izpo ln jeval, zato  je  b ila  in 
teg rac ija  po zakonu  n u jn a , v  te j a li 
d rugačn i obliki.

N e glede n a  to, p a  bo šele v  in te 
g rac ijskem  procesu, k i sedaj .p reh a ja  
v drugo  fazo (m en ja se koncep t ra z 
m e rja  zd rav s tv en e  službe do občana, 
ki ga nap o v ed u je  nova zakonodaja  
n a  tem  pod roč ju  že v  le tu  1970 in  iz 
tega  tu d i odnos zd rav s tv en e  službe 
do koncep ta  nove organizacije) m o
goče oceniti uspešnost izv ršene  in te 
grac ije . C e p a  že sedaj zastav im o 
v p ra šan je  v  naslovu, m oram o odgo
v o r n an j isk a ti v  luči p rizad ev an j in  
naporov, z lasti g lede m a te ria ln eg a  
položaja zd rav s tv en e  službe, v  k a te 
rem  se ta  n a h a ja  v  zad n jih  dveh, 
tre h  letih .

Z d rav stv en i dom  
C elje



P O S L E D I C E  S L A B E G A  VARSTVA PRI D E L U
V PETIH  LETIH NAD 4,5 M ILIJARDE STARIH DINARJEV ŠKODE ZARADI POŠKODB IN

OBOLENJ
Čeprav je bila lani investicijska dejav

nost nekoliko m anjša kot v prejšnjih le 
tih, lahko še vedno trdim o, da je zadovo
ljiva. Posam ezne organizacije so res v lo 
žile v  izboljšave delovnih pogojev kar 
precejšnja sredstva tako za novogradnje, 
kakor tudi za adaptacije. Pa tudi za na
bavo novih naprav in  strojne oprem e z 
izboljšanim i varstvenim i pogoji je bilo 
vloženo nekaj sredstev.

Kljub tem u pri pregledih ugotavljam o  
razne pom anjkljivosti in nepravilnosti. 
Se vedno predstavljajo glavne pom anj
k ljivosti in  nepravilnosti električne na
peljave in naprave, pa tudi neurejena  
gradbišča in delovišča in  natrpani* delov
ni prostori in  prehodi so takšni, da je 
kakršnokoli brezskrbno gibanje po takih  
delovnih prostorih ne le  težavno, ampak 
tudi nevarno. Poleg tega razni stroji niso 
oprem ljeni z oklepi, ograjami in  drugimi 
varovalnim i napravami. P ojavljale so se 
tudi nevarnosti za požar in eksplozije. 
M arsikje ni poskrbljeno za prim erno h i
gieno dela, m anjkajo sanitarije, n iti ni 
urejeno prezračevanje delovnih prostorov 
in obenem  ogrevanje. Skratka, te po
m anjkljivosti se iz le ta  v  leto  ponavlja
jo v  skoraj istem  zaporedju.

Vse te pom anjkljivosti, da bi se odpra
v ile , sicer v  nekaterih prim erih res ter
jajo več finančnih sredstev, vendar pa 
večina teh  zahteva le  nekaj dobre volje, 
nekaj več  discipline in  več razum evanja  
do varstva pri delu.

V m inulih treh letih  smo sicer uspeli 
znižati število  poškodb pri delu. vendar 
lahko o tem  govorim o le  na splošno, ker 
se  Je v  nekaterih  gospodarskih dejavno
stih  število  poškodb pri delu še  celo po
večalo. To velja  predvsem  za obrtno de
javnost in lesno industrijo. Delno se 
zm anjšuje tudi težina poškodbe, ko b ele
žim o v  zadnjem  letu  le 15 dni bolniškega  
staleža na eno poškodbo, z zm anjšanjem  
izgube na narodnem  dohodku za 14 %.

Iz analiz o prijavah poškodb pri delu  
povzem amo, da sta vzroka za nastanek  
poškodb predvsem  dva: faktor delovnega  
okolja ter osebni faktor. M edtem, ko je 
opaziti, da štev ilo  poškodb zaradi delov
nega okolja upada, štev ilo  poškodb zara
di osebnega faktorja narašča Zato lahko 
zaključim o, da bomo m orali še vedno

So možnosti za razvoj
To vprašanje je bilo postavljeno 

že mnogokrat, toda jasnega odgovo
ra do sedaj še ni bilo. Optimistično 
gledano, bo čas prinesel tudi na to 
vprašanje svoj odgovor. Sedanji po
ložaj v tem pogledu res ni rožnat, 
predvsem za takšne od življenja in 
napredne civilizacije odmaknjene 
kraje. Toda marsikdo se je mestne
ga hrupa in dušljivega dima tovarn 
že nasitil in si zaželi vsaj za krajši 
čas čim bolj proč v objem sveže na
rave.

S tem pa postajajo zanimivejši 
tudi takšni predeli, kot je dolina ob 
Gračnici, kateri tehnika še ni od
vzela njenih prvotnih naravnih oblik 
in zanimivosti. Tu so dani vsi pogoji 
za razvoj domačega in tujega lovne
ga in ribolovnega turizma. Za daljše 
ali krajše izlete v hribe. Vredne so 
pozornosti zgodovinske zanimivosti 
iz NOV, kakor tudi iz daljnje pre
teklosti. Za vse, ki si bodo zaželeli

enako pozornost posvetiti obema faktor
jem a, tj. ureditvi tako delovnega okolja 
kot tudi ureditvi človekovih  psihičnih  
stanj.

Poškodbe izven dela so prav tako važen  
problem, ki ga ne sm em o zanem ariti. Če
prav tudi tu zm anjšujem o število  po
škodb, pa ne zm anjšujem o teže poškodb, 
ki se celo veča.

Končno moramo obvezno om eniti še 
obolenja, na katera prav tako posredno 
ali neposredno vp livajo  delovni pogoji. 
Tudi obolenja smo po številu  primerov 
uspeli znižati, nismo pa uspeli znižati 
števila  bolniških dni, tako da se je de
jansko bolniški stalež povečal.

Na splošno povedano, smo sicer res 
uspeli znižati absolutno število  poškodb  
in obolenj, nism o pa jih  uspeli znižati v  
prim erjavi s številom  zaposlenih, ker od
stotek poškodb in obolenj glede na števi
lo zaposlenih zadnji dve leti stagnira. N e
razum ljiva je  ugotovitev, da so organiza
cije, denarna sredstva, nam enjena za var-

turizma v Jurkloštru ?
svoj tedenski oddih preživeti povsem 
sproščeno v miru in tišini, pa so dani 
idealni pogoji za taborjenje in tudi za 
postavitev vikend hišic.

Našteli bi lahko še vrsto raznih 
oblik in možnosti, toda pred vsem 
tem stoji le eden in to najvažnejši 
pogoj — u re jen o st cest. D ok ler bo 
tak šno  s ta n je  cest III. reda , se  o 
vsem n a d a ljn je m  n e  m orem o pogo
v a rja ti . Sodobno u re je n a  cesta, ki 
om ogoča k u ltu rn i prevoz, je  osnova 
za ves n a d a ljn ji razvo j tu rizm a . T a
ko j za tem  p a  je  p o treb n a  u re je n a  in 
k u ltu rn a  postrežba  gostov in  p r im e r
ne  n a s tan itv en e  k apac ite te , t e r  p r i
je tn a  u red itev  okolja , v  k a te rem  se 
želi iz le tn ik  pom uditi, se  ok repča ti 
a li p rež iveti svo j p red v id en i oddih.

In kaj od vsega tega je bilo doslej 
storjeno? Bomo m ar prekrižanih rok 
pričakali letošnjo turistično sezono?

LJ

stvo pri delu, precej skrčile. S takim  
stanjem  ne m oremo biti zadovoljni, kajti 
bolje bi b ilo sedaj vlagati v  preventivo  
večja  finančna sredstva, ker bi s tem  ob
čutno zm anjšali kurativna finančna sred
stva, tj. sredstva za boleznine in zdrav
ljenje. Zavedati se nam reč moramo, da 
imamo danes v  naši občini že 642 invalid
skih upokojencev ter 339 delovnih in vali
dov zaradi poškodb in obolenj. Ta šte
vilka pa se bo še povečala, če ne bomo 
vlagali večjih  finančnih sredstev za iz
boljšanje delovnih pogojev in  varstvo pri 
delu.

Na kratko bi želeli prikazati še ce
lotno problem atiko varstva pri delu

v petletnem obdobju. V tem obdob
ju smo imeli v organizacijah laške 
občine 2.938 poškodb pri delu s 
skupno 38.849 bolniškimi dnevi in 
1.041 poškodb izven dela s 17.765 bol
niškimi dnevi. Vseh poškodb in obo
lenj pa smo imeli 25.878 z 279.566 
bolniškimi dnevi. Če bi te dneve 
spremenili v leta, bi dobili 915 let, 
kar bi nam  dalo pokojninsko dobo 
za 23 delavcev. V tem obdobju smo 
zgubili na narodnem dohodku 
19,962.412,79 din; organizacije so v 
tem obdobju izdale za boleznine 
3,129.986,16 din, medtem ko je komu
nalni zavod za socialno zavarovanje 
izplačal 23,919.228,05 din. Skupni se
števek nam  da vrednost 47,01 i.627,00 
din. Ta vsota pa predstavlja res pre
cejšnjo izgubo za naše gospodar
stvo. Iz teh finančnih sredstev bi 
lahko v tem petletnem  obdobju 
zgradili 671 blokovskih stanovanj 
ali pa 392 enodružinskih stanovanj
skih hišic. Če bi pa ta  sredstva pri
ključili k osebnemu dohodku vsake
ga zaposlenega, bi le-ta skozi vseh 
pet let lahko vsak mesec prejem al 
še po 100 din čistega osebnega do
hodka,

Ali nas te številke ne navajajo, da 
se ob njih resno zamislimo?

RADO PRELOVEC

Komunalne takse bodo vrnjene
Z odpravo  določb zakona o kom u n aln ih  tak sah , k i se nan aša jo  

n a  kom unalne  tak se  n a  cestna  m o to rna  vozila v  zasebni las tn in i, 
so vsi tisti, k i so to  takso  p lačali, up rav ičen i zah tev a ti povračilo  
tak se  za leto  1968 in  1969.

O ddelek za gospodarstvo  in  finance  bo v rača l vp lačano  takso  
vsem , k i bodo v rn itev  zah tevali. V  ta  nam en  so v sp re jem n i p isa rn i 
Skupščine občine L aško n a  voljo  posebni obrazci za  zahtevke.

Da bi v ra č a n je  h itre je  steklo, vab im o vse up rav ičence , k i zah 
tevkov še niso vložili, d a  to  sto rijo  do konca m eseca ju lija  tega  le ta .

O ddelek  za  gospodarstvo 
in  finance



N a vo litvah  9. in  13. ap rila  letos 
sta  b ila  izvo ljena nov občinski zbor 
in zbor delovnih  skupnosti občinske 
skupščine. O bčinska skupščina v  no
vem  sestavu  im a 56 odbornikov, po 
28 v vsakem  zboru. Im en a  izvo ljen ih  
k an d ida tov  so b ila  ob jav ljen a  že v 
poročilu  občinske volilne kom isije.

Za p redsedn ika  občinske skupščine 
je  b il ponovno izvo ljen  PROSEN 
M IHA, za podpredsedn ika  pa H OČE
VAR DANILO.

N a teh  v o litvah  so občani naše  ob
čine volili tu d i repub liške  poslance. 
Izvoljen i so b ili:

•  PROSEN MIHA iz Laškega v 
repub lišk i zbor za volilno  enoto 
26 K rško;

9 dr. PEČAR SAMO iz  Š m arje te  
p r i R im skih  T oplicah v social- 
n o -zd ravstven i zbor za volilno 
enoto 12 K rško ;

•  prof. PEŠEC JANEZ iz R adeč in
9  PLUT CIRIL iz K rškega v  pro-

sv e tn o -k u ltu rn i zbor za volilno  
enoto 12 K rško;

9 BOŽIČ VINKO iz Sevnice in
9 ing. VIDMAR MARTIN iz  Se

novega v gospodarski zbor za 
volilno  enoto  12 K rško.

V sem  tem  izvoljen im  poslancem  in 
n ek a te rim  odborn ikom  obeh zborov 
občinske skupščine  sm o zastav ili n e 
kaj skupn ih  v p rašan j :

— K akšne n a č rte  im ate  za rešitev  
določenih problem ov in  za r e 
šitev  k a te r ih  se boste  p redvsem  
zavzem ali ?

— K ako si zam išlja te  reš itev  n ak a 
zan ih  prob lem ov  in  k a j n am e
ra v a te  osebno podvzeti za n ji
hovo u resn ičen je?

— V k ak šn i oblik i bodo o b sta ja li v a 
ši n a d a ljn ji stik i z volivci?

V ečina poslancev  in  odbornikov, ki 
sm o jih  zaprosili za odgovore, se je  
naši p rošn ji ljubezn ivo  odzvala  in  
n am  tako le  povedali o p rob lem ih  svo
jega  področja.

NOVOIZVOLJENI REPUBLIŠKI POSLANCI 
ODGOVARJAJO

PROSEN MIHA, POSLANEC 
REPUBLIŠKEGA ZBORA

•  Na prvo vprašanje je  težko v  krat
kem  sestavku odgovoriti. Zato bi rekel, 
da se bom zavzem al predvsem  za tiste  
ukrepe, k i bodo povečevali vlogo občin v  
našem  družbeno-političncm  življenju. 
Torej za povečano vlogo občin v  m ate
rialnem  pogledu, za krepitev kot sam o
upravne skupnosti, v  kateri delovni ljud
je in občani s skupnim i napori in  na sa 
m oupravnih tem eljih  odločajo in sklepa
jo o vseh  svojih  vsakodnevnih potrebah. 
Zato se  bom tudi zavzem al, da se zago
tovi večji vp liv  občin pri oblikovanju  
politike v  širši družbeno-politični skup
nosti. Konkretno vsaj v  republiki.

Na področju gospodarstva se bom za
vzem al predvsem  za tiste ukrepe, ki bo
do pospeševali m odernizacijo in integra
cijske procese ter širše vk ljučevanje  
znanosti. M nenja sem , da je m oderniza
cija, integracija in  znanost v  pravem  
sm islu teh  besed edina alternativa za naš 
nadaljnji še h itrejši razvoj na tem  pod
ročju. Glede na konkretno situacijo na 
tem  področju v  naši občini pa se bom  
zavzem al za večja  vlaganja v  tiste go
spodarske panoge in dejavnosti, ki im a
jo določeno perspektivo in ki bodo lah
ko zaposlile več oseb. Predvsem  pa za 
novo industrijsko dejavnost, ki bo v  do
ločenem  času sposobna nadom estiti m o
rebitno zm anjšanje obsega poslovanja  
našega rudnika in  dejavnosti, k i bodo 
pospeševale razvoj turizm a. Prav zaradi 
tega se bom tudi zavzem al za ukrepe, ki 
bodo pospeševali preliv  kapitala na n e
razvita področja naše republike.

Na področju km etijstva  je  še mnogo 
problem ov. M nenja sem, da so v  km etij
stvu potrebna večja  vlaganja tako v  
družbenem  kot zasebnem  sektorju. Zato 
se bom zavzem al za tiste ukrepe, ki bo
do stim ulirali večja  vlaganja v  km etij
stvu ali z drugimi besedam i povedano  
pospeševali m odernizacijo km etijske pro
izvodnje in tržno blagovno gospodarstvo.

Sporedno s tem  pa tudi za ukrepe, ki

bodo pripom ogli k odpravi že občutnih  
razlik v  socialnem  položaju m ed našim  
zasebnim  km etijskim  proizvajalcem  in  
delavcem  v  družbenem  sektorju.

•  Tudi na drugo vprašanje, je prav 
tako težko konkretno odgovoriti, ker bo 
v  velik i m eri odvisno od tega, kdaj in 
kako se bo posam ezno področje ali ukrep  
obravnaval v  skupščini in  od podpore, ki 
jo bom deležen  pri tem  ali onem  vpra
šanju drugih — večine poslancev.

•  Na zadnje vprašanje bi odgovoril 
povsem  na kratko. Glede na dosedanje 
izkušnje kot odbornik občinske skupšči
ne smatram, da so neposredni stik i in  
razgovori z vo livc i najboljša oblika oboje
stranskega kom uniciranja.

M iha Prosen , p red sed n ik  občinske 
skupščine L aško  in  poslanec rep u b 

liškega zbora S kupščine  SRS

Zato se bom, kolikor m i bo čas dopu
ščal, skušal udeležiti kar največ sestan
kov in  razgovorov, kjer bodo vo livc i pri
sotni.

Predvsem  pa se bom  potrudil za bolj 
pogoste in neposredne stike z najbolj od
govornim i predstavniki naših delovnih  
organizacij, krajevnih skupnosti in druž- 
beno-političnim i organizacijam i.

Za zaključek naj še om enim , da raču
nam pri tem  na vsestransko pomoč in 
podporo vašega lista  predvsem  glede ob
veščanja vo livcev  o m ojem  delu in  delu  
skupščine.

Zato si dovoljujem  predlagati uvedbo  
posebne rubrike, kjer bi bralce inform i
rali o delu poslancev in odgovarjali na 
m orebitna vprašanja naših  volivcev .

ING. VIDMAR MARTIN, POSLANEC GOSPODARSKEGA ZBORA

V ospredju problem ov na področju  
občine Krško izstopa problem  prem ogov
nika Senovo, k i bo zaradi svoje izčrpa
nosti slej ko prej moral prenehati z 
obratovanjem . Prav zaradi tega je  bilo 
tudi zaželeno, da bi predstavnika tega  
kolektiva  kandidirala v  gospodarski zbor 
skupščine SRS. Zato ni težko ugotoviti, 
zakaj se bom  predvsem  zavzem al kot po
slanec. Skušal bom čim več prispevati, da 
bi se upravičene zahteve rudarjev n e
perspektivnih  prem ogovnikov po družbe
ni in tervenciji za rešitev  njihovega pro
blem a kar najbolj odločno postavljale  
pred nove občinske organe in  da bi se 
tudi čim prej našle ustrezne rešitve.

Kar se tiče splošnega gospodarskega  
razvoja naše republike se bo m oral bo
doči skupščinski sestav zavzem ati pred
vsem  za naslednje:

— da si bomo enkrat na jasnem , kako 
in kaj bomo v  prihodnje gradili in  delali, 
je  treba takoj angažirati vse potrebne 
ustvarjalne sile , da bi čim prej dobili pre
potrebni dolgoročni koncept družbenega  
in  gospodarskega razvoja na Slovenskem ;

— praksa je  pokazala, da je  tržna bla
govna usm erjenost zelo ugodno vplivala  
na dinam ičnost našega gospodarskega  
razvoja, zato m enim , da moramo tudi v  
bodoče tej usm erjenosti kar najbolj od

ločno slediti in  u trjevati zakonitosti 
takšnega gospodarjenja;

— neefek tivn ost našega gospodarstva 
izvira predvsem  iz razdrobljenosti, razha- 
janosti in zaprtosti podjetij. Treba je po
spešiti in tegracijske procese na vseh  
področjih gospodarstva in  pri tem  odloč
no rušiti vse prepreke, k i se porajajo  
predvsem  iz lokalističn ih  in  individual
nih nagibov;

— še nadalje bo treba delati na zm anj
ševanju obrem enitev gospodarstva. Po
polnom a jasno je, da je področje splošne 
porabe faktor, od katerega so v  velik i 
m eri odvisni tudi uspehi gospodarstva in  
da bodo potrebe na tem  področju tudi 
vedno večje. Vendar te potrebe ne sm ejo  
presegati okvirjev realnih  m ožnosti in 
sredstev, k i se bodo stekala  iž gospodar
stva za potrebe splošne porabe, ampak  
se bodo m orala racionalneje uporabljati.

— znanost bo morala im eti večji vp liv  
na dogajanja v  gospodarstvu. Vzporedno 
s tem  bi se morala v  znanstvenih in šti
tucijah, zavodih itd. zbirati le  sm etana  
človekove um ske ustvarjalnosti, ne pa 
največkrat ljudje, k i z znanostjo nim ajo  
dosti skupnega.

•  Poslanec m ora vsk lajevati težnje  
področja, k i ga zastopa v  skupščini s  tež
njam i razvoja gledano z n ivoja  repub
like. Zato je  važno, da poslanec ve  kfej



BOŽIC VINKO, POSLANEC GOSPODARSKEGA ZBORA

Božič V inko iz Sevnice, poslanec gos
podarskega zbora Skupščine  SRS

m islijo vo livc i in obratno, da vo livc i v e 
do, kako m nenje prevladuje v  skupščini.

Dober način  obveščanja vo livcev  o delu  
skupščine je prav gotovo preko sredstev  
za obveščanje, kot so to občinska glasila, 
inform acije in podobno ter bolj pogosti 
neposredni stik i vo livcev  s poslanci. Ven
dar je  treba upoštevati, da poslanec ni 
profesionalec, ampak da ga vežejo  obvez
nosti tudi na njegovo delovno m esto v  
podjetju.

DR. PECAR SAMO, POSLANEC 
SOCIALNO-ZDRAVSTVENEGA 

ZBORA
•  Eno najvažnejših  del, ki se jih  bo 

morala lo titi nova skupščina, bo gotovo  
ureditev zdravstvenega varstva v  skladu  
z novim  zveznim  zakonom  o zdravstve
nem  varstvu, k i je že sprejet. R epubliški 
zakon bo moral zagotoviti slovenskem u  
občanu kar najširše osnovne pravice, 
vsekakor pa ne m anjše, kot jih  večina  
naših občanov uživa že zdaj v  delavskem  
in  km etijskem  zavarovanju. Pri tem  pa 
se bo poleg načelnih  stališč treba ozirati 
predvsem  na obstoječe finančne m ož
nosti, sicer se lahko zgodi, da zavarovan
ci ne bodo deležni pravic, ki jih  bo zakon  
zagotavljal. Ce bodo te pravice preširoke, 
bo pa zopet glavno brem e nosila  zdrav
stvena služba. Zelo bo treba tudi paziti, 
da izvajanje novega zakona ne bo zahte
valo od zdravstvene službe povečanega  
adm inistrativnega dela. To nam reč že 
zdaj m očno brem eni in resno ogroža naše 
strokovno delo.

•  P oleg om enjenega se osebno zelo za
nimam  za problem  alkoholizm a in kaje
n ja  — dveh razvad, k i tudi pri nas resno 
ogrožata naše družbeno in osebno zdrav
je. Upam, da bomo na tem  področju v  
kratkem  prešli od besed k dejanjem .

0  Prizadeval si bom, da bom  v  sta l
nem  stiku  s svojim i volivci, kar pa bo 
znatno težje, kot je  b ilo v  prejšnji m an
datni dobi, ker obsega m oja volilna enota  
zdaj 3 občine. Problem atika zdravstva mi 
je  znana, saj sodelujem  v  organih uprav
ljanja regionalnega Zdravstvenega doma, 
nam eravam  pa občasno obiskovati tudi 
občinske skupščine. N ajprim ernejša obli
ka sodelovanja se m i zdi preko občinskih  
svetov  za zdravstvo in  socialno varstvo, 
ki m e bodo seznanili tudi z lokalnim i

0  Osebno se bom predvsem  zavzem al, 
da se realizacija naše gospodarske re
form e nujno povrne v  začrtani tir, iz ka
terega smo krepko odstopili, za izpopol
n itev deviznega režim a in  s tem  v  zvezi 
carinskega sistem a, za pravičnejšo pre
razporeditev narodnega dohodka in pa že 
danes akutnih vprašanj na področjih na
ših  treh  občin, tj. vprašanje obeh rud
nikov prem oga (Laško, Senovo), K m etij
sk i kom binat v  Sevnici, proizvodnja ta
nina v  Sevnici in pa razvoj turizma in 
kar je z njim  v  zvezi v  vseh treh obči
nah. Jasno je, da so problem i, k i jih  bo 
treba rešiti ali v  prvi fazi vsaj nakazati 
najboljše variante tako pereči, da nam  
bo nujno potrebna pomoč naše širše 
skupnosti, čeprav si v  tem  pogledu ne 
sm em o ustvarjati nobenih iluzij in  se že 
danes sprijazniti z dejstvom , da bomo 
glavno breme pri tem  nosili sami. Mislim, 
da rešitve so, oziroma bodo morale biti, 
vendar vam  zaenkrat na drugo vprašanje 
ne morem  precizneje odgovoriti, ker je 
pač čas še prekratek in  s samo proble
m atiko vseh teh  vprašanj nisem  v  po
drobnosti seznanjen.

0  Najbolj delikatno je seveda vaše 
tretje vprašanje, k i pravzaprav konfron
tira poslanca in pa volivca na relaciji, 
kjer pravzaprav im ajo volivci vso pravi
co, da so od ljudi, ki so jih  izvolili, obve
ščeni o njihovem  delu in  delu skupščine

problem i, sam  pa jih  bom  lahko obveščal 
o delu skupščine.

ŽV EPLA N  FRAN C
0 Naš največji problem  v kraju kjer sem  

bil izvoljen  za odbornika, so ostareli km et
je. K m ečke dom ačije ostajajo sam e, nena
seljene ali pa na n jih  prebivajo ljudje, ki 
so glavni del svojega trdega živ ljen ja  že 
pustili v  zem lji, v  delu na njej. Mlajši 
ljudje odhajajo v  industrijske Jeraje, šte
v ilo  prebivalcev pada, gozdni obrat za
posluje vse manj delavcev, k i si morajo 
iskati zaslužka drugod, na km etijah pa ni 
ljudi, k i bi b ili voljn i prevzeti težko delo 
v  današnjem  nezavid ljivem  položaju hri
bovskega km eta. K m etijska proizvodnja 
zaradi izčrpanosti zem lje, neustreznega  
gnojenja in neorganiziranega odkupa pri
delkov nazaduje.

Druga težava, ki tare naše občane je 
prevoznost ceste iz R im skih Toplic do 
Marofa ozirom a do Polane, k i je  zaradi 
ozkosti, ovinkov in  izpostavljenosti ob 
poplavah in  snežnih plazovih večkrat n e
prevozna. Skozi podvoz pri R im skih Top
licah ne m orejo daljša in  v išja  vozila , za
to je tu  ureditev nujno potrebna.

Tretji problem  je postavitev sodobnega  
trgovskega lokala v  Jurkloštru, ker je 
prostor sedanje trgovine za njen prom et 
pretesen in ne ustreza.

Poleg tega naši občani vztrajajo, da 
am bulanta v  Jurkloštru vsaj enkrat na 
teden  REDNO obratuje, ne pa da stalno 
strašijo, da ni ekonom sko rentabilna.

Tudi pomožna pošta, k i kot pomožna 
deluje že nekaj m esecev, ne služi svoje
mu nam enu. Ljudje so vezani na skrajšan  
delovni čas, sam i m orajo iz nekaterih  va 
si hoditi po pošto. Ker je  področje v e li
ko, saj gravitira k nam  tudi del šentjur
ske občine, del Vrha in  P lanine, vztraja
mo na tem , da postane pošta spet sam o
stojna s polnim  delovnim  časom, kot je  
bila do lani

Tudi šolanje učencev  je  v  tem  pasiv
nem  kraju otežkočeno, ker nim ajo zaradi 
prom etne odm aknjenosti m ožnosti nazor
no dojeti predvsem  industrijskega kul
turnega napredka drugih krajev.

0 R eševanje teh  vprašanj ni odvisno  
od posam eznika. Tudi odbornik ne more

in pa poslanca, katerega dolžnost je, da 
to izvršuje. Mislim, da bomo tu morali 
najti neko komprom isno rešitev, čeprav 
sem v  svoji praksi proti komprom isom  in  
sicer vid im  rešitev  v  tem , da je samo 
delo skupščine danes že tako odprto in 
široko publicirano, da vsak povprečen  
državljan, k i ga naša dogajanja zanim a
jo, lahko iz našega dnevnega časopisja 
vsaj v  glavnem  dobi vsa  poročila in od
ločitve iz skupščine, posredno s tem  pa 
vsaj v  grobem  tudi delo in rezultate svo
jega poslanca. Seveda se bom prav rad 
odzval vsakem u vabilu, bodisi na zaseda
nje občinske skupščine ali katerekoli go
spodarske organizacije, kjer se bodo re
ševala  res b istvena vprašanja ali proble
mi, v  kolikor mi bo to dopuščal čas. Ker 
se bo velikokrat dogajalo, da bodo razni 
sestanki ali seje na isti dan, si seveda  
v  takem  prim eru pridržujem  pravico, da 
po svoji osebni presoji odločam prioritet
no pom em bnost takega sestanka. Da bi 
potekalo naše sodelovanje v  res prijatelj
skem  vzdušju, smatram za potrebno, da 
že v  sam em  začetku akceptiramo mojo 
obrem enitev na delovnem  m estu, ki m i
m ogrede povedano ni tako majhna, da pa 
se po drugi strani resno zavedam  svojih  
dolžnosti k ot poslanec napram volivcem  
in da bom po svojih  m očeh prispeval vse  
za naš dobrobit.

to sam  reševati, n jegova naloga naj bi le 
bila, da bi težave obrazložil ljudem  ali 
organizacijam , ki lahko to tudi rešujejo. 
Kljub tem u pa bi le pokazal nekaj reši
tev , pri katerih  bo treba vztrajati. K na
šem u glavnem u problem u bi predlagal, 
da se hribovske km ete zaščiti, da se 
um etna gnojila  pocenijo, da se organi
zacija odkupa izboljša, ljudi pa prepriča, 
da bodo s sodobnim  km etovanjem  več  
dosegli. Sprem eniti je treba tudi odnos 
do km etov. Gozd jim  je včasih  pom enil 
nek vir dohodkov ob slabih letinah. Da
nes prodaja lesa ni v  njihovih  rokah. 
Morajo ga prodati za ceno, k i jim  je  že 
določena in  tja, kamor jim  določijo.
(N adaljevanje na 6. strani)

Ž veplan  F ra n c  je  b il izvo ljen  v  17. 
v o liln i enoti

ODBORNIKI OBČINSKEGA ZBORA O SVOJEM 
BODOČEM DELU



ODBORNIKI OBČINSKEGA ZBORA O SVOJEM 
BODOČEM DELU

(Nadaljevnje s prejšnje strani) FE R L IČ  JA N K O
Ceste na našem  obm očju bo treba red

no vzdrževati usposabljati in najnevar
nejše točke odstraniti z rekonstrukcijo. 
Lepo bi bilo, če bi za 30-letnico osvobo
ditve Jurkloštra kot prvega osvobojenega  
kraja na Štajerskem  peljala v  ta kraj 
lepa asfaltirana cesta. Mogoče bi pri tem  
pomagala tudi JLA.

Pri gradnji M erxove trgovine bi soin
vestitor lahko poskrbel za prostor, k i bi 
bil nam enjen družbenim  organizacijam  in 
društvom. Pošta in ambulanta bi lahko  
delovali tako, kot sta pred leti, da ne bo 
tudi s tem  prizadet naš prebivalec.

•  Občane bom seznanjal s svojim  de
lom na zborih volivcev in zborih obča
nov, preko krajevne skupnosti in  SZDL, 
po potrebi pa tudi bolj individualno z 
ljudm i na vasi. Tudi v  »Našem delu« jih  
bom po potrebi obveščal. Ž eleti pa je, da 
se jih čim več naroči na »Naše delo«.

STREL ZLA TA
•  Posebnih načrtov za reševanje dolo

čenih problem ov zaenkrat še nimam. Do
volj bo, da se bom kot odbornik zavze
mala za uresničenje vsega tistega, kar Je 
v  programu občinske skupščine za obdob
je 1969—72. Vendar odkrito povedano, v 
teh program skih izhodiščih za naše pod
ročje, t. j. za Zidani m ost, n i mnogo.

•  Naše občane žuli predvsem  kom u
nalna in stanovanjska ureditev kraja. 
Zato se bom zavzem ala predvsem  za ta 
problem  (t. j. ureditev kanalizacije, v o 
dovoda, razsvetljave, poti, zelenic, itd.).

Vem  pa, da se v  tem  pogledu da m ar
sikaj urediti, saj so Zidanm oščani tudi 
sam i pripravljeni marsikdaj prijeti za de

lo, samo če vidijo, da jim  kdo pomaga. 
Zdi se mi, da je  osebno zavzem anje od
bornika za nek problem  v  tem , da pro
blem  dobro pozna, da je  vztrajen in da 
ne popusti, če ve, da se nekaj lahko ure
di in  da im a prav.

•  Stik odbornika z volivci samo na 
zboru volivcev, kot je to navada, je abso
lutno premalo. Predlagam  naslednje: Ce 
im a občan našega kraja kakršnokoli proš
njo, predlog ali zahtevo ali kritiko, naj 
mi jo pove, da jo lahko prenesem  na sejo  
občinske skupščine. V ta nam en sem  p ri
pravljena sprejem ati in dajati inform aci
je, morda enkrat m esečno ob uradnih  
urah krajevne skupnosti v  domu Svobode 
(morda prvi ponedeljek  v  m esecu).

V voliln i enoti 27 — Jagnjenica, Stari 
dvor, Cimerno — se v  tem  trenutku po
stavljajo za reševanje zlasti naslednji 
problem i:

Dograditi moramo do konca cesto Ci
m erno—Jelovo, jo posuti z gram ozom  in  
urediti kanalizacijo, da bo pripravljena  
za promet.

Cesta 3. reda v dolžini 2 km  _Stari dvor 
—Jagnjenica je še vedno brez "zaščitnega 
sloja. Tu so občani, podjetja in skupščina  
vložili svoj trud in prispevke v  denarju, 
cestno podjetje pa, k i ima to cesto v 
oskrbi, še n i izpolnilo svoje obveze in jo 
prevleklo z zaščitnim  slojem . Težko je 
odgovarjati občanom, zakaj tu propadajo 
njihovi vloženi prispevki.

Področje volilne enote 27 je  zelo ob
širno, potrebe pa so zelo različne. Še v  
tem  letu  bo treba rešiti vprašanje pitne 
vode za vas Jagnjenico od novega naselja  
do žage P eta  Radeče.

Predračun znaša 60.000,00 do 70.000,00 din. 
Dobro polovico tega bi prispevali občani 
in Peta R adeče'za svoj obrat žago. Za ca. 
20.000,00 din bi pa m orali dobiti od skup
ščine.

Občani se zavzem ajo, da bi se obnovilo  
obveščanje objav in  razglasov na krajev
ni običaj. Kraj že nekaj let ne dobiva no
benih obvestil ne objav od občine; tako 
občani niso seznanjeni o novostih  in delu  
skupščine.

Naši občani im ajo pokopališče v  Svib- 
nem , kjer je um rljivost področja obeh  
enot — Svibna ln Jagnjenice — od 8 do 
12 na leto. Dohodki pokopališča so zelo  
nizki 240,00 do 270,00 din letno. Pokopa
lišče je  obzidano s 4 do 7 m visokim  zi
dom, starim  nad 600 let. Zob časa ga n a
čenja na več krajih, obnavljanje je  zelo  
drago, n i pa zanj nobenih sredstev in  pri
spevkov, razen dela občanov. V zadnjih  
4 letih  smo v  to obzidje vložili ca. 12.000,00 
din, od grobnine pa dobili le  četrtino  
tega.

Z volivci im am  stike zelo pogosto, ker 
živim  m ed njim i, prav tako pa pridem  
z njim i v  stik  v  službi. P oleg tega sem  z 
njim i v  stiku na raznih sejah in  sestan
kih , za večje  zadeve pa sklicujem o tudi 
zbor občanov po K rajevni skupnosti.

ŠU H E L  ERNEST

•  Volilna enota 3, katera obsega nase- 
se lja  Strmca, Udmat, Kuretno in  Šm ihel, 
im a še precej nerešenih  problem ov, v en 
dar smatram, da je  predvsem  treba ure
diti ceste in prebivalcem  zagotoviti pitno  
vodo.

U rejevanja cest se je že pred leti lotila  
K rajevna skupnost Laško z m očnim  so
delovanjem  občanov. Tako nam je uspelo, 
da im amo v  glavnem  vse  ceste poravnane 
z buldožerjem . Za ureditev in utrditev  
teh cest pa bo treba še m nogo truda ter 
znatnih sredstev, da bodo vsaj za silo 
prevozne.

Glede vodovoda obstoja m ožnost za pri
k lju čitev  na m estni vodovod in  to za na
selja Udmat del in  Strmca del. Za pre
dele Kuretno, Šm ihel in  K rištof pa bo 
treba poiskati izvire in  zgraditi črpaini 
sistem  vodovodov.

•  Za rešitev  teh vprašanj bo treba an
gažirati občane zainteresiranih področij, 
na drugi strani pa bi tudi K rajevna skup
nost Laško ter Skupščina občine Laško 
m orali sodelovati z dodelitvijo finančnih  
sredstev.

•  Stike z volivci bom im el neposredno. 
Posluževali se bomo področnih sestankov, 
zborov vo liv cev  pa, če bomo reševali 
vprašanja širšega pomena.

KOREN M A R JA N

•  Kot zdravstveni delavec bo m oje  
glavno delovno torišče zdravstvo in so
cialno varstvo. Na tem  polju  se bom v  
glavnem  zavzem al za rešitev  dveh  šibkih  
točk, k i tarejo m esto Radeče: izgradnjo 
zdravstvenega doma — ta bi se morala 
začeti že pred dobrim poldrugim  letom  — 
in  graditvijo otroškega vrtca. Obe usta
novi sta za kraj več k ot le  nujni.

•  M edtem ko je  dolgoletno vprašanje  
obstoja zdravstvenega doma že rešeno in  
se bodo gradbena dela km alu začela, pa 
je  načrt o gradnji ustanove za otroško 
varstvo šele v  povojih. Za uresničitev te 
ga objekta bom pripom ogel po svojih  naj
boljših m očeh kot član režijskega odbora 
za izgradnjo otroškega vrtca.

•  Stik  m ed menoj in  vo livc i si pred
stavljam  na vsakem  koraku, k jer človek  
pride v  stik  z delovnim  človekom . In ne  
le na zborih občanov, sejah  SZDL, kra
jevne skupnosti, Zveze kom unistov. Kot 
član aktiva Mladih kom unistov bom lah 
ko na teh sestankih seznanjal svoje tova
riše z rezultati dela skupščine in svojim  
delom.



SK A LIC  STA N ISLA V

0 M ene osebno, verjetno pa tudi dru
ge občane zanima, zakaj npr. v  Rimskih  
Toplicah ni prodajalne dnevnih časopi
sov, kjer bi lahko kupili tudi cigarete, ne 
da bi bilo treba zaviti v  gostilno. N adalj
nji problem je vzdrževanje ceste  Rim ske 
T oplice-Brstovnica—Lože—Lažiše, k i je 
v skrajno zanem arjenem  stanju in  se v e 
liko uporablja Občani so v ložili veliko  
truda in tudi denarnih sredstev, vendar 
bo to vse zaman, če ne bo ceste nihče po
pravljal in obnavljal. Se velik o  podob
nih problem ov bi se  našlo, vprašanje je  
le, kako jih reševati. P 01 m ojem  m nenju  
bi m orali občinska skupščina in  občani 
najti skupno pot, ker bi bilo le  s skup
nim i napori m ogoče urediti določene  
probleme.

•  Sm atram , da bi izvoljen i odbornik  
naj bil tolm ač želja in zahtev občanov  
v občinski skupščini, ta pa bi jih  morala 
reševati po svojih  najboljših  m očeh v 
prid občanov, ker bi se le  na tak način  
dosegla povezava in zaupanje občanov v  
skupščino in odbornike.

CESTN IK  RUDI

Za svoje delo, tovarištvo, požrtvoval
nost, nesebičnost, človečnost in  fizičen  
napor, kakor tudi za znanje in  strokov
nost, k i ga gasilci m orajo obvladati pri 
opravljanju svojega hum anega poslan
stva, gasilstvo še  vedno ni našlo tistega  
m esta v  naši družbi — občini, ki mu gre.

Ce samo bežno preletim o 1968. leto, je 
bilo v naši občin i 13 požarnih intervencij, 
v  katerih je sodelovalo skupaj 154 gasil
cev  ter opravilo 455 efek tivn ih  ur. Skup
na škoda teh  požarov znaša 165.280,00 din. 
R ešenega im etja tako družbene kot pri
vatne Lastnine pa lahko računam o, da ga 
je bilo za najm anj 5-krat toliko. Vse to 
je  pripisati h itri in terven ciji gasilskih  
društev, kakor tudi požrtvovalnosti gasil
cev  in občanov. Ce upoštevam o, da so vse  
te naporne akcije na prostovoljni bazi 
in  da je  za naše članstvo dovolj le  zavest, 
da je  in tervencija uspela in je  b ilo čim - 
več rešenega prem oženja, potem  m enim, 
da moramo oprem iti društvo oz. n jihove  
člane vsaj z najnujnejšim  potrebnim  
orodjem  in  opremo, ter osebnim i zaščit
nim i sredstvi. Za vse  to pa so pičla pro
računska sredstva prem ajhna. Zato se 
m orajo društva ukvarjati z najrazličnej
šim i prireditvam i, da si ustvarijo vsaj 
nekoliko finančnih  sredstev, s katerim i

krijejo najnujnejše potrebe svojih dru
štev. Smatram, da proračunska sredstva  
ki so odm erjena Občinski gasilsk i zvezi 
ne bi sm ela biti odvisna »OD DOBRE LE
TINE«, tem več moramo najti način o  sta l
nem  pritoku sredstev, k i se m orajo na
m ensko investirati v  gasilstvo.

Iz leta  v leto  se Laško širi, gradbenih  
objektov imamo pa vedno več. Požarno
varnostne mere pa so pri tem popolnoma 
opuščene. Vprašam se, kdo je  za to odgo
voren in kdo je  dolžan nam estiti hidrant- 
no om režje in  najosnovnejša gasilna  
sredstva v stanovanjskih zgradbah. Zakon 
o varstvu pred požarom obvezuje občin
ske skupščine, da so  odgovorne za organi
zacijo gasilske službe, smatram pa, da bi 
moral upravni organ Skupščine občine 
Laško pri prevzem u gradbenih objektov  
in kontrolnih pregledih predpisati naj
osnovnejša gasilna sredstva. Naj navedem  
le dva primera: naselje »OTOK«, kjer 
živi nekaj sto stanovalcev, vse zgradbe 
pa so samo z enim  stopniščem , nimamo 
prav nobenih sredstev za gašenje, upošte
vajoč, da se pozim i uporablja in skladišči 
precejšnja količina lahko vnetljiv ih  tek o
čin. Drug primer. N a Starem  trgu je bilo 
pred le ti odstranjeno staro hidrantno  
om režje, dohodi do reke Savinje pa so  
popolnom a nedostopni. V prim eru izbru
ha požara v  tem  delu m esta bi se verjet
no spraševali, kdo je za to odgovoren, 
kdo je po zakonu dolžan obnoviti ož. ure
d iti te najosnovnejše pripom očke za ga
šenje. Občani v novih  naseljih  p lačujejo  
kom unalni prispevek, verjetno je  v  tej 
ceni vkalkuliran tudi strošek za nam esti
tev vodovodnih hidrantov, vendar jih  do 
danes še  ni opaziti. Smatram, da so to 
vsaj za m oje pojm e zelo akutni problem i, 
ki jih bomo m arali preko svetov  Občin
ske skupščine čimprej obravnavati in 
realizirati.

Ob upoštevanju pom em bnosti gasilskih  
organizacij v  vseljudski obram bi je  ga
silstvu odm erjena velika odgovornost. Za 
tehnično oprem ljenost gasilskih društev  
je bilo dodeljenih  nekaj finančnih sred
stev  iz naslova »Civilne zaščite«. Vendar 
smo s tem i sredstvi delno izpopolnili teh
nično oprem o le  m atičnih društev kot sta 
Laško in  Radeče. Strem eti pa bi morali, 
da z opremo izpopolnim o tudi teritorialna  
društva, ki v  primeru potrebe odigrajo  
tudi pomembno vlogo.

C estn ik  R udi, odborn ik  9. volilne 
enote

V olivce v  svoji enoti bom skušal preko 
glasila »NASE DELO« obveščati o  delu in 
o sklepih, k i bodo v  zvezi z navedeno  
problem atiko realizirani. K ot član sveta  
za splošne in  notranje zadeve bom skušal 
realizirati pom anjkljivosti, predvesm  s 
področja požarnega varstva.

FRECE V LA DIM IR

•  Ker sem  odbornik za podeželje, vem , 
da je  za m oje vo livce osnovno vprašanje 
dograditev cest po vaseh, da bi lahko pri
peljal v vsako vas kamion. Zato se m i
slim  za to zavzem ati. Še posebno pa se 
m islim  zavzeti za pregled kultur, ker 
vem , da je nastalo veliko spremem b, ne 
da bi b ile davčne osnove popravljene.

•  V stalnem  neposrednem  stiku z vo 
livci m islim  z njim i osebno iskati rešitve 
v  vseh  n jihovih  težnjah, zato jih  bom o 
svojem  delu in  delu skupščine sproti ob
veščal.

M EJA Č G A B R IJE L
0  Vsem občanom  — volivcem  so več  

ali manj znani gospodarski problem i v 
celotni občini. Posebej pa so zainteresi
rani za kom unalne ureditve na območju  
naše volilne enote. Zbori vo livcev  so  že 
sprejeli tovrstne sklepe za čim prejšnjo  
realizacijo predvidenih del kot je: asfal
tiranje ceste Sm arjeta—Ogeče, postavitev  
m rliške veže in drugo.

Smatram, da je izgradnja predvsem  teh  
objektov nujno potrebna, za kar se bom  
tudi osebno zavzem al.

0  Znano mi je, da so planirana sredstva  
za izvršitev teh  investicij nezadostna. Da 
pa bi se kljub tem u ta dela v  popolnosti 
izvršila, predlagam  občanom, da ta sred
stva dopolnim o s prostovoljnim  delom , 
kjer bo to m ogoče (izkop tem eljev , ureja
nje bankin itd.).

0 Ze sam a predlagana oblika sodelo
vanja vo livcev  pri reševanju  kom unalnih  
potreb bo zahtevala stalne in pogoste sti
ke z njim i. Seveda pa bom  sporazumno 
z družbeno političn im i organizacijam i in  
krajevno skupnostjo izkoristil vsako pri
ložnost za posvetovanja z vo livc i pred so
odločanjem  v  občinski skupščini o zade
vah, ki se neposredno nanašajo na našo 
volilno enoto.



ODBORNIKI ZBORA DELOVNIH SKUPNOSTI 
SO POVEDALI
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•  Volilna enota, v  kateri sem  bil Iz
voljen  je po panogah dejavnosti zelo h e
terogena, saj jo sestavljajo: stanovanjsko  
gospodarstvo, urbanizem , urejanje in od
dajanje zem ljišč, bančništvo in zasebna 
obrt ter delno trgovina (INA).

N ačrtov oziroma programov za vsako  
od navedenih dejavnosti še nimam; lahko 
pa rečem , da imam za področje svoje d e
javnosti, to je stanovanjsko gospodarstvo

in  urbanistično načrtovanje, dokaj jasna  
stališča in  program, ki bo potreben za 
sm otrn razvoj občine. Slednja ugotovitev  
se nanaša tudi na ostale dejavnosti te vo- 
'ilne enote, vendar s to razliko, da se bom  
moral predhodno tem eljiteje  seznaniti z 
njihovim i problem i, da bi se lahko v  ob
činski skupščini prizadeval za u veljavlja
nje načrtovanega dela na vseh področjih  
družbenega in  zasebnega dela-, k i bo te
m eljilo  na strokovnih ugotovitvah in 
družbenih interesih.

Kot občinski odbornik nimam  nam ena  
zastopati šarilo in terese tistih  ki so g la
sovali za; tem več tudi tiste, ki so glaso
vali proti m eni ali pa n iso  im eli nobene 
teh  dveh možnosti. Pri slednjem  m islim  
na vse tiste dejavnike, ki predstavljajo  
predvsem  širši družbeni interes, kot npr. 
razvoj šolstva, kulturnih in športnih de
javnosti, u činkovitejši razvoj zdraviliško- 
turističnega gospodarstva, gostinstva, tr
govine, obrti, itd.

•  R ešitev nekaterih problem ov in  de
javnosti iz predhodnega odgovora vidim  
predvsem  v odpiranju občinskih m eja za 
poslovne interese izven občinskih part
nerjev, kot npr. v  trgovini, gostinstvu, 
turizmu vseh vrst in  v  tehnološki in f i
zični integraciji sorodnih dejavnosti. Po
sebno garancijo za u veljavljanje posa
m eznih panog gospodarstva in  njegove  
družbene režije vidim  v  zadostno' izobra
ženih strokovnih kadrih, za to se bom za
vzem al, da se om ogoči vsem  tistim , ki 
kaj vedo, znajo in hočejo, da razvijejo  
svoje sposobnosti pri oblikovanju druž
benih interesov. Med družbene interese  
prištevam  tudi tisto obrt, k i nujno do
polnjuje industrijsko proizvodnjo in  ka
teri ne škoduje razdrobljenost proizvod
nih sredstev, tehnologije in  kapitala.

2 e  v naprej lahko rečem , da bodo za 
moj »da« v  občinski skupščini potrebni 
zadostni — strokovno u tem eljen i argu-

NOVAK JO ŽE, ING. A G R O N O M IJE

0 Kot odbornik zbora proizvajalcev  
Skupščine občine Laško iz skupine km e
tijstva  se bom zavzem al za rešitev  km e
tijskih  problem ov v  okviru občine. Pri 
tem  m islim  predvsem  na nadaljnje izva
janje že sprejetih  predpisov o davčnih  
olajšavah za km ete, k i se specializirajo  
v  tržno proizvodnjo. Smatram, da je to 
ukrep, ki je  doslej eden najpom em bnej
ših za izboljšanje km etijske proizvodnje.

Prav tako bom  prispeval po svojih  m o
čeh pri oblikovanju predlogov republiški 
in zvezni skupščini za rešitev  vrste km e
tijskih  vprašanj.

•  Agrarni problem i so silno široki in  
povezani s celotno gospodarsko situacijo  
v državi in  izven  nje, zato lahko skup
ščina, kakor tudi posam ezniki, prispevajo  
le v  okviru celotn ih  državnih ukrepov. 
V okviru občine se bom  zavzem al za ko
rektno izvajanje predpisov in  sploh go
spodarske politike.

•  Na delovnem  m estu v  K m etijski za
drugi Laško imam vsakodnevne stike s 
km etijskim i priozvajalci. Posebno v  zim 
skem  času im amo več  sestankov in  ob tej 
priložnosti bomo vsekakor lahko obrav
navali pobude vo livcev  ter sk lepe skup
ščine, ki se nanašajo na vo livce km etij
skega področja.

m enti in  prikazan resničen družbeni in 
teres. V tej zvezi lahko rečem , da bom  
nasprotoval vsakem u poizkusu podrejanja 
družbenih interesov v korist posam eznih  
grupacij ali posam eznikov. Eden od os
novnih principov k i jih  bom zastopal v 
občinski skupščini bo tudi v  u veljavlja
nju enakih kriterijev  do vsakega občana.

0  Volilna enota, katero predstavljam  
v  občinski skupščini je  zelo pestra z de
javnostm i; to pa je  tudi eden od večjih  
problem ov, kako vzdrževati stalne stike  
z volivci. Z večino volivcev  imam sicer  
poslovne stike, vendar obstaja po m ojem  
m nenju resna težava, kako zbrati vse  te  
volivcev  iz različnih dejavnosti npr. na 
zboru vo livcev. Poseben problem, ki je  
po m ojem  m nenju v  večin i prim erov ob
jektivnega značaja, predstavljajo zaseb
ni obrtniki, k i so vključeni v to volilno  
enoto. Obrtnikov je  v  tej voliln i enoti 
ca. 85 in po večin i nim ajo več zaposlenih, 
zato povzroča npr. udeležba na sestanku  
zaporo lokala za tisti čas. Iz razloga, da 
je  obrtnike težko zbrati na skupnem  se
stanku, bo tudi vsaj v  začetku težko za
stopati n jihove interese pred občinsko  
skupščino. Se posebno zato, ker ne obsto
ja ustrezna organiziranost obrtnikov. 
M nenja sem, da bi m orali im eti zasebni 
obrtniki »občinsko obrtniško zbornico« 
ali- sindikat ter da bi v  prihodnje vo lili 
tudi svojega odbornika. No, ker je  seda
nje stanje na tem  področju neurejeno in  
dejstvo, da bom v  tem  m andatnem  ob
dobju zastopal tudi zasebne obrtnike, se 
bom moral pogosteje posvetovati z njim i, 
kar v  n jihovih  delavnicah ali lokalih. N e
koliko računam  tudi na to, da bomo v  
prihodnjem  obdobju vendar uspeli zbrati 
tudi obrtnike na skupen sestanek, če bo
do na dnevnem  redu njihovi problem i.

Za ostale dejavnosti, ki predstavljajo  
družbeni sektor, n isem  toliko v  skrbeh, 
saj je  njihova organiziranost na dosti v iš
ji stopnji. Izjem o bodo verjetno predstav
lja li le  delavci v  gradbeništvu, k i se hitro 
m enjujejo  in s tem  preprečujejo konti
nuiteto svojih  zahtev in stališč.

Poleg om enjenih m ožnosti dogovarjanja 
z volivci računam  tudi na »Naše delo«, 
kjer naj bi b ili objavljen i prispevki o 
tekočem  obveščanju  volivcev.

0  Zaenkrat nim am  nobenih posebnih  
načrtov za rešitev  določenih problem ov. 
Zavzem al se bom  za vse napredne in re
alne rešitve problem ov, k i jih  bo morala 
reševati občinska skupščina, zlasti pa za 
rešitev  m aterialnih in  ostalih problem ov 
šolstva, prosvete ter kulture v  naši občini 
v m ejah m ožnosti.

0  Kot izvoljen  odbornik svoje volilne  
enote (VPD Radeče, osnovna in  glasbena  
šola v  Radečah) bom obveščal svoje v o 
livce na zborih delovnih skupnosti in  na 
drugih podobnih sestankih  o delu občin
ske skupščine in o svojem  delu.



BO (NE BO) SAMOPOSTREŽNA 
V RIMSKIH TOPLICAH?

V IZO V IŠEK  STA N K A
•  Trenutno je  najbolj pereče stanje 

centralne šo le v  R im skih Toplicah. V ta
ki zgradbi je nem ogoče izobraževati in 
vzgajati.

Drugi problem  je  prešolanje otrok v 
višje razrede iz Jurkloštra in Henine. 
N ujno je  — da se odpravi diskrim inacija: 
m esto — vas in  se nudi tudi tem  otrokom  
enaka izobrazba kot m estnim .

5  Danes si ne m orem o več  predstav
ljati celovite osebnosti upravljavca in  ob
čana brez izobrazbe — saj je  le-ta  za hu
m anizacijo družbenih odnosov vse bolj 
pričujoča. Ne m orem o govoriti o sodobni 
osnovni šoli — če je  nimamo.

Z vso doslednostjo in če bo le  v m oji 
m oči se  bom zavzem ala in zahtevala pri 
forum ih — ki so za to odgovorni — za 
čim prejšnjo izgradnjo nove šole v  Rim
skih Toplicah — vendar pa pod nobenim  
pogojem  — ne v  taki obliki — da bi za
radi tega zanem arjali potrebe podružnič
ne šole.

Pa še nekaj: m oji tovariši so priprav
ljen i požrtvovalno in  odgovorno delati še 
naprej — če bo njihovo delo spet dobilo 
svojo vrednost in se prim erno stim uliralo.

6  O svojem  delu in  delu skupščine  
bom obveščala svoje volivce na konferen
cah UZ in  občasnih sestankih, ki bodo 
sklicani na željo m ojih volivcev.

OTROŠKO

RESNICA NA ZAGOVORE
Dogodilo se je nedavno tega na zboru 

volivcev, na katerem je bila prisotnih 
ena petina' vseh volilnih upravičencev 
območja, za katero je bil zbor sklican. 
Po uvodnih formalnostih z izvolitvijo 
organov zbora je delo potekalo po 
dnevnem redu. Diskusija je postajala 
vse živahnejša in glasnejša. Kritično so 
bili obdelani vsi najbolj boleči proble
mi volilne enote ter dani tudi konkret
ni predlogi za odpravljanje in reševanje 
teh mnogoterih težav. Da bi ti pred
logi prišli v originalni obliki na mero
dajna mesta, jih je zapisnikar zbora 
sproti marljivo beležil. Ko pa so prišle 
na vrsto delikatnejše zadeve, je delovni 
predsednik odredil, da se o njih volivci 
izjavijo z javnim glasovanjem. V raz
pravi oblikovane predloge so prisotni 
soglasno potrdili z dvigom rok. Na 
vprašanje predsedujočega, če je kdo od 
prisotnih proti ali če se je kdo glaso
vanja vzdržal, se ni oglasil nihče.

V razpravi oblikovani sklepi in izidi 
glasovanja so bili vpisani v zapisnik, 
ker bi se nasprotno smatralo za po
tvarjanje javne listine.

Nekaterim »nenavzočim« pa takšni 
sklepi kot jih je zbor sprejel in pri
kazal zapisnik, niso bill pogodu, so 
dvomili v izid glasovanja in v podatke 
navedene v zapisniku. Hoteli so pred
sedujočega na zagovor, zakaj je dal 
takšne predloge sploh na glasovanje in 
zapisnikarja, zakaj je te stvari tako 
zapisal v zapisnik.

Tu pa se sedaj ta zapis konča In se 
vsiljuje vprašanje — ali smemo vedno 
napisati tako, kakor vidimo in slišimo?

VARSTVO V RADEČAHPrebivalce Rimskih Toplic zani
ma, če bo v letošnjem  letu v Rim
skih Toplicah zgrajena, oziroma če 
bodo v letu 1969 sploh pričeli gra
diti samopostrežno trgovino, kot 
je  bilo pojasnjeno na zborih voliv
cev, ali pa bo, kot 1968. leta, ostalo 
samo pri obljubah.

P. A.
Na gornje vprašanje nam  je od

delek za gospodarstvo in finance 
občine Laško posredoval naslednji 
odgovor:

»Gradnja samopostrežne trgovine 
v Rimskih Toplicah se je resda pre
cej odmaknila. Razlogov za to je 
več. Najprej je treba omeniti neso
glasje glede lokacije, nato vpra
šanje kritja stroškov komunalne 
ureditve okolice trgovine in sled
njič pridobitev zemljišča.

Medtem ko sta prvi dve vprašanji 
rešeni, ostaja še vprašanje prido
bitve zemljišča. Toda tu je že bil 
dosežen sporazum, vendar — kakor 
nam je znano, pogodba še ni podpi
sana. Če ne bodo nastopile kakšne 
nepredvidene težave, gre torej očit
no le še za formalni podpis po
godbe. Čim bo tudi to urejeno, ob
ljublja investitor, da bo z deli 
takoj pričel.

To pojasnilo dajemo le toliko, 
kolikor smo pri vseh teh vprašanjih 
sodelovali, razumljivo pa je, da ne 
moremo dajati dokončnih obljub v 
imenu investitorja.

ODDELEK ZA GOSPODARSTVO 
IN FINANCE

N edvom no je  o troško v a rs tv o  po
dročje, ki m u  je  v  naši občini po 
treb n o  posvetiti več d ru žb en e  in 
ja v n e  pozornosti. R azen  v a rs tv a  
predšo lsk ih  o trok  v  L aškem , n a  ob
m očju  občine n i in s titu c ije  n iti ob
je k ta  nam en jen eg a  za v a rs tv o  in 
ig ro  naših  m alčkov.

T em u neugodnem u s ta n ju  se 
končno  nap o v ed u je  konec in  lahko  
v  bodoče z op tim izm om  pričaku jem o  
h itre jš i in  n ač rten  razvoj o troškega 
v a rs tv a . Jam stv o  za bo ljše  p e rsp ek 
tiv e  p ri razv o ju  o troškega v a rs tv a  
sta  gotovo zakon  o sk upnostih  o tro
škega v a rs tv a  in  o f in a n c ira n ju  n e 
k a te r ih  ob lik  o troškega v a rs tv a  v 
SR  S loveniji, ki zago tav lja  s igu rna  
sred s tv a  občini in  repub lik i, n am e
n jen a  za razvoj o troškega v a rs tv a  in  
persp ek tiv n i te r  le tn i p ro g ram  raz 
vo ja  o troškega v a rs tv a  v  naši občini, 
k i o b e ta ta  n ač rten  postopen  razvoj 
o troškega v a rs tv a  v  občini.

K o t p rv a  naloga  za rea lizac ijo  
o m en jen ih  p rogram ov, bo g rad n ja  
o b jek ta  za v a rs tv o  p redšo lsk ih  o trok  
v R adečah.

Z g rad n jo  ob jek ta  na j bi se pričelo  
vsa j v  ap rilu  tega  le ta , svo jem u na
m enu  p a  n a j bi b il izročen  ob dnevu  
republike.

O b jek t bo s ta l n a  p arce li m ed  
te lovadn im  dom om  in  stadionom . 
Poleg ob jek ta  bo zg ra jeno  tu d i u s t
rezno otroško igrišče. O troško  v a rs t
ven i o b jek t bo sodobno g ra jen  in  
op rem ljen . N jegova k ap ac ite ta  bo 
zadostovala  za v a rs tv o  40—50 p re d 
šolskih  o tro k  (otroci od 3 do 7 le t 
starosti).

P r i n ač rto v an ju  in  g rad n ji ob jek ta  
se bo  upošteva la  m ožnost razš iritv e  
za povečan je  k ap ac ite te  v a rs tv a  
predšo lsk ih  o tro k  ali za  dograd itev  
o trošk ih  jas li (varstvo  dojenčkov), 
odvisno od tega, k ak šn e  bodo v  bo
doče potrebe.

S trošk i za g rad n jo  in  oprem o ob
je k ta  (brez ig rišča) bodo znašali p r i
b ližno 280.000 d in a r je v  (28 m ilijonov 
s ta r ih  d inarjev ) in  bodo k r iti  iz že 
zb ran ih  n am en sk ih  s redstev  v zne
sku 60.000 din, do tac ije  p ro raču n a  v 
znesku 30.000 din , p rispevkov  delov
nih  organizacij v  znesku  70.000 d in  
in  k red itn ih  s red stev  v  znesku
120.000 din.

Za g radn jo  o b jek ta  za  otroško v a r 
stvo bo p re b it led  do lgo letne s tag 
n ac ije  n a  tem  pod roč ju  te r  lahko  
upam o, da  bo vsako  n as led n je  leto  
p rineslo  k a j novega za bo ljše  v a r 
stvo  in  vzgojo n a š ih  m alčkov.

JOŽE KOS



Posebnosti novega zakona o narodni obrambi
11. februarja 1969 je Zvezna skupščina  

sprejela nov zakon o narodni obrambi in 
zakon o vojaški obveznosti.

Zaradi izrednega pomena, ki ga im a za
kon o narodni obrambi za našo deželo 
predvsem  zaradi novega koncepta splošne 
narodne obrambe, želim o seznaniti bralce 
z nekaterim i posebnostm i novega zakona 
predvsem  pa z novim i nalogami naših de
lovnih ljudi, delovnih in drugih organi
zacij in družbeno-političnih skupnosti od 
zveze do občine.

Zelo pomembna so uvodna načela zako
na o narodni obrambi, iz katerih na krat
ko povzemamo naslednja:

Socialistična Jugoslavija priznava za 
opravičene samo narodnoosvobodilne voj
ne ter obrambne vojne napadenih dežel 
zoper napadalce.

Socialistična Jugoslavija se pripravlja  
za splošno narodno obrambo za primer, 
če bi bila napadena.

MARTIN KOLARIČ

Izhajajoč od značaja sodobne vojne kot 
oboroženega spopada, v  katerem  ni meje 
m ed fronto in zaledjem , gradi socia listič
na Jugoslavija svojo koncepcijo splošne 
narodne obrambe, kot edino možno obli
ko zoperstavljanja oboroženim  napadom  
sovražnika.

Pri tem  so zlasti poudarjene pravice in 
dolžnosti občanov, delovnih in  drugih 
organizacij ter družbeno-političnih skup
nosti do narodne obrambe naše dežele. 
To so predvsem:

— pravica in dolžnost delovnega č love
ka in občana, da se bojuje za ohranitev  
svoje svobode in neodvinosti dežele;

— pravica in dolžnost vsake delovne in 
druge organizacije, da m obilizira svoje  
pripadnike in m aterialne sile za oprav
ljanje obrambnih nalog vse skupnosti;

— pravica in dolžnost vsake družbeno
politične skupnosti, da organizira sp loš
no narodno obrambo in neposredno vodi 
boj za uspešno zoperstavljanje napadalcu.

N ihče nima pravice preprečiti občanom  
socialistične Jugoslavije, da se ne bi z 
orožjem  v  roki bojevali zoper napadalca.

Oborožene sile  tvorijo eno samo celoto, 
organizirane so pa v  form acijah Jugoslo
vanske ljudske armade in v  form acijah  
teritorialne obrambe. V danih vojnih  raz
m erah lahko postanejo teritorialne enote 
glavni nosilec oboroženega boja.

S tem  da odločno brani svojo sam o
upravno pot v socializem , izvršuje socia
listična Jugoslavija tudi svoje internacio- 
nalistične obveznosti pri graditvi brezraz
redne družbe, družbe brez napadov in 
vojn.

Socialistična zveza delovnega ljudstva  
Jugoslavije in Zveza kom unistov pred
stavljata glavno m oralno-politično in go
nilno silo pri organiziranju narodne ob
rambe in pri splošni narodni obrambni 
vojni.

Iz vsega tega izhaja, da novi zakon  
predvideva angažiranje vseh m aterialnih  
in duhovnih sil za obrambo socialistične  
Jugoslavije.

Po novem  zakonu sestavljata torej obo
rožene sile Jugoslavije JLA in teritoria l
na obramba. N ovost pri tem  je, da je  svo
je m esto v  okviru oboroženih sil dobila 
tudi teritorialna obramba, kar je  zlasti 
važno za organizacijo vseljudske obram
be.

Teritorialno obrambo tvorijo:
a) ENOTE TERITORIALNE OBRAMBE, 

katere ustanavljajo občine, pokrajine in 
republike, po potrebi pa tudi delovne in 
druge organizacije;

b) SLUŽBE TERITORIALNE OBRAM
BE, kamor spadajo izvidniške, obvešče
valna, alarmna in druge službe, katere so 
dolžne ustanoviti družbeno-politične 
skupnosti, pri nas konkretno občina.

Te službe v primeru vojne zbirajo po
datke o vojnih  dejstvih  sovražnika ter z 
alarm i obveščajo prebivalstvo o pretečih  
nevarnostih, predvsem  o nevarnostih  
zračnih napadov sovražnih avionov, gi

banja radioaktivnih oblakov ali padavin 
v prim eru atom skega napada, o pojavih  
bojnih strupov ali bioloških agensov, po
vzročiteljev  nalezljivih  bolezni itd. Za 
zaščito prebivalstva je ta služba še po
sebno pomembna. V tesni povezavi s c i
vilno zaščito bi ta služba uspešno delova
la in varovala m aterialna sredstva in  živ
ljen ja  občanov, če bo seveda prebival
stvo pravilno poučeno, kako mora v  po
sam eznih prim erih ukrepati ter če bo di
sciplinirano izvrševalo povelja pristojnih  
organov.

Odsek za narodno obrambo bo v  krat
kem  začel z razdeljevanjem  posebnih bro
šur »KAKO SE ZAŠČITIMO V VOJNI«. 
Te brošure bo prejelo vsako gospodinj
stvo zastonj, bo pa dragocen pripomoček  
slehernem u občanu, ker v  poljudni obliki 
pojasnjuje, kako zaščititi sebe in  im etje 
ter pom agati sočloveku v primeru vojne  
ali elem entarnih nesreč. Ker bomo bro
šure delili preko krajevnih skupnosti, 
prosim o tako vodstva krajevnih skupno
st kot občane za pomoč in  razum evanje.

V teritorialno obrambo je vk ljučena tu
di m ilica, k i se v vojni dopolnjuje z vo
jaškim i obvezniki ter opravlja poleg svo
jih  rednih še posebne naloge.

Pri obravnavi pravic in dolžnosti druž
beno-političn ih  skupnosti b i se om ejili 
predvsem  na pravice in dolžnosti občine. 
Občina mora sprejeti svoj načrt za ob
rambo (razvojni načrt) in  načrt za delo 
v vojnih  razm erah (vojni načrt). S po
m očjo teh načrtov se v okviru ekonom 
skih m ožnosti občine planirajo sredstva  
in ukrepi za uspešno vodenje narodne 
obram be občine. Za vodenje_ zadev na
rodne obrambe so občine dolžne ustano

v iti pristojne upravne organe. Iz tega sle 
di, da tudi novi zakon predvideva v  obči
ni upravni organ za narodno obrambo (v 
laški občini je to odsek za narodno ob
rambo). P oleg tega daje zakon tem  orga
nom tudi pravico opravljati inšpekcijo  
zadev iz njihove pristojnosti. Tu je  m i
šljena predvsem  kontrola glede izvrševa
nja zadev narodne obrambe s strani de
lovnih  in drugih organizacij ter uprav
n ih  organov.

Za vodstvo celotne teritorialne obram
be in  civ ilne zaščite v  m iru in  vojn i usta
novi občina STAB ZA NARODNO OB
RAMBO. Ta štab im a v  miru in vojni ze
lo veliko pristojnosti. V miru planira raz
voj celotne teritorialne obrambe (vojaške 
enote, službe teritorialne obrambe in ci
v ilno zaščito), skrbi za njihovo bojno 
pripravljenost in  strokovno usposoblje
nost, v  prim eru vojne pa poveljuje z eno
tam i in  vod i akcije skupno z enotam i 
JLA, ozirom a vodi oborožene enote v  za
ledju  sovražnika v  primeru začasne oku
pacije našega ozem lja. Občinski štab za 
narodno obrambo je podrejen R epubli

škem u štabu za narodno obrambo, k i v  
vojni poveljuje vsem  enotam  oboroženih  
sil na ozem lju, k i ga je začasno zasedel 
sovražnik. Izkušnje iz NOB nam dokazu
jejo, da je  tak način vodenja vseljudske
ga odpora najuspešnejši ter da pridoblje
ne izkušnje lahko s pridom uporabimo v  
m orebitni bodoči vseljudski obrambni 
vojni.

Občina kot osnovna družbeno-politična  
skupnost opravlja poleg teh še naslednje 
zadeve:

— oprem lja in izobražuje svoje enote  
in službe teritorialne obrambe;

— organizira civilno zaščito na svojem  
ozem lju;

— skrbi za pouk na osnovnih in sred
njih šolah v  zvezi z obrambo in zaščito;

— organizira pouk prebivalstva za ob
rambo in zaščito ter pouk svojih  enot in 
služb teritorialne obrambe;

V vojni občina na svojem  ozem lju:
— organizira in  vodi delo svojih orga

nov, gospodarstva in družbenih služb;
— m obilizira ljudi in  m aterialna sred

stva;
— organizira teritorialno obrambo in 

civilno zaščito;
— vodi na svojem  ozem lju splošni n a

rodni odpor.
Novi zakon o narodni obrambi daje na  

splošno zelo velik e  in  odgovorne naloge 
v  pristojnost občine. Občina postaja s 
tem  tista osnovna celica, k i bi v  m ore
bitni vojni v  okviru našega koncepta v o 
denja obrambe in osvobodilne vojne od
igrala odločujočo vlogo.

Menimo, da je to  še en vzrok več, da 
mora biti sleherni naš občan seznanjen  
s tem eljnim i načeli novega zakona, da

mora najti svoje m esto v  obrambni 
strukturi c ivilnega ali vojaškega sektor
ja  priprav, da bi bil v  prim eru potrebe 
sposoben prispevati svoj delež za obram
bo neodvisnosti in svobode naše socia
listične dom ovine.

Ker nam prostor ne dovoljuje, da bi ce
lotno snov obeh zakonov obdelali v enem  
članku, bomo celotno m aterijo obdelali 
v  nadaljevanjih. V prvem  nadaljevanju  
bomo prikazali:

Pravice in  dolžnosti delovnih in drugih  
organizacij na področju narodne obram
be:

pravice in dolžnosti občanov (vojaška  
obveznost, služba v civ iln i zaščiti, de
lovna obveznost ipd.)

enote civ ilne zaščite ter
pouk za obrambo in  zaščito.
Vse občane, ki žele podrobnejša po

jasn ila  (izven pravnih nasvetov) prosim o, 
da pošljejo svoja vprašanja na uredni
štvo »Naše delo«. Z veseljem  bomo po
drobneje obdelali vsa  vprašanja, k i niso  
dovolj jasna ali celo pom anjkljivo poda
na.

PRIPRAVE MOŠTVA ZA DEKONTAMINACIJO (RAZKUŽEVANJE)



Novi predpisi s področja zemljiške politike
Z vezna skupščina  je  po obširn i in  

vses transk i razp rav i fe b ru a r ja  lan i 
sp re je la  zakon o do ločan ju  s tav b n e
ga zem ljišča v  m estih  in  n ase ljih  
m estnega  zn ača ja  in  zakon o sp re 
m em bah  in  dopo ln itvah  zakona o 
raz lastitv i. O boje ob jav ljeno  v  U rad 
nem  listu  SFR J, št. 5/68. S p rvo  n a 
vedenim  zakonom  je  delom a sp re
m en jen  zakon o naciona lizaciji n a 
jem n ih  zg radb  in  g radben ih  zem ljišč 
iz le ta  1958. P rečiščeno  besedilo  za
kona  o raz la s titv i p a  je  ob jav ljeno  v 
U radnem  lis tu  SFR J, št. 11/68.

P og lav itn i nam en  novospre je tih  
zakonov je  n jih o v a  u sk lad itev  z 
ustavn im i določili, h k ra ti pa  tud i z 
duhom  sedan je  faze d ružbene  in  go
spodarske  reform e. N avedena zako
na izh a ja ta  iz dveh  osnovnih  druž- 
beno-po litičn ih  k a ra k te r is tik  zem 
ljiške  po litike  v Jugoslav iji, k i naj 
v e lja jo  v  p rih o d n jem  obdobju :
9 m estno ozirom a zem ljiško  rento , 

k i se z razvo jem  trž n ih  odnosov 
vse bolj m an ifestira , n a j zajem a 
d ružba  in  jo  u sm erja  v  izg radn jo  
ob jek tov  m estne  in fra s tru k tu re ;

9 še n ad a lje  se obdrži in s titu c ija  
naciona lizacije  s tavbnega  zem lji
šča ko t ob lika  p rid o b iv an ja  zem 
ljišč v  p rim erih , k a d a r  to  najbo lj 
ustreza.

N A JB O L J BISTV EN A  DOLOČILA 
ZAK ON A

V p rv i v rs ti n a j opozorim  n a  dolo
čilo, po k a te rem  gre p re jšn jim  im e t
nikom  p rav ičn a  odškodn ina  po za
konu  o raz lastitv i. O p rav ičn i od
škodnin i bom o p o d robne je  ra z p ra v 
lja li, ko bom o o b rav n av a li zakon  o 
raz lastitv i. D rugo važno določilo n a 
vedenega zakona je, d a  se določajo 
s tav b n a  zem ljišča v m estih  in  nase
ljih  m estnega zn ača ja  z repub lišk im  
zakonom  in  ne  več k o t p ri zakonu 
o naciona lizaciji n a jem n ih  zgradb 
in  g radben ih  zem ljišč z odločbo ob
činske skupščine, p o trjen o  po re p u 
b liškem  izv ršnem  svetu . O pozoriti 
je  p a  na  to, da  doslej še ni b il sp re 
je t repub lišk i zakon  o določitv i no 
v ih  stav b n ih  zem ljišč, ki bodo po 
tem  zakonu posta la  d ru žb en a  la s t
n ina . Za s tav b n a  je  nam reč  mogoče 
določiti tis ta  zem ljišča, ki so u rb a 
n is tično  že zazidana  a li je  zan je  
sp re je t zaz idaln i n ačrt, če n a j bodo 
v celoti a li v  več jem  delu  zazidana 
n a jk a sn e je  v  dese tih  le tih  od dneva, 
ko začne v e lja ti repub lišk i zakon.

R azen teh  določil je  značilno  to, 
da  ne  sam o p re jšn ji lastn ik i, k a te r ih  
zem lja  p re id e  v  d ružbeno  lastn ino  
po določilih  novega zakona, m arveč 
tu d i p re jšn ji la s tn ik i zem ljišč, k i jim  
je  b ila  zem lja  n ac io n a liz iran a  po za
konu  o naciona lizaciji iz  1. 1958, la h 
ko p ren aša jo  p rav ico  up o rab e  do 
zem ljišča, k i je  posta lo  d ružbena

la s tn in a  in  prednostno  upo rabo  zem 
ljišča  p re jšn jih  lastn ikov  (glej 40. člen 
zakona o nacionalizaciji) samo na za
konca, potomce, posvojence, starše in 
posvojitelje. S tem  so z dnem  15. 2. 
1968 p ren eh a la  v e lja ti obvezna to l
m ačen ja  39. in  40. č lena  zakona o 
naciona lizaciji n a jem n ih  zg radb  in  
g radben ih  zem ljišč.

B O JA N  T A JN ŠE K

Posebno pa  je  poudariti, da  dobi 
p re jšn ji la s tn ik  zem ljišča, k i je  po 
stalo  d ružbena  las tn ina , odškodnino 
po tem  zakonu sam o za zem ljišča, 
ki postanejo  d ružbena la s tn in a  po 
p re j om en jenem  repub liškem  zako
nu. Za p re j n ac iona liz irana  zem lji
šča pa  se do n ad a ljn jeg a  določa od
škodn ina  po dosedan jih  p redp isih  
o odškodnini. S tem  obsto ja  zaen 
k ra t  d v o tirn o st v  do ločan ju  odškod-

N a splošno v e lja  ugotovitev , da 
osk rba  s p itno  vodo n i n a jbo lj zado
v o ljiva  po šo lah  v lašk i občini.

V zrok za to  je  delom a v  h itre jš i 
razš iritv i naselij in  in d u s trije , ko t 
pa  je  povečan je  zm ogljivosti obsto
ječih  vodooskrbn ih  n ap rav , delom a 
p a  tu d i v  raz tresenosti šo lskih  o b jek 
tov  na  podeželju .

P ra v  tu  je  na jbo lj obču tno  po
m a n jk a n je  vodn ih  izvirov, saj se  ve
čina p reb iv a ls tv a  in  jasno  tu d i šo la r
jev  o sk rb u je  s p itno  vodo iz v o d n ja 
kov, m lak  a li celo k a r  iz potoka.

Šole v  B rezah, Jag n jen ic i in  Se- 
d ražu  so sicer p rik lju čen e  n a  vodo-

n in  za s tav b n a  zem ljišča, k i so že 
in  ki bodo d ru žb en a  lastn ina .

O dškodnino za zem ljišče, k i je  po 
sta lo  d ru žb en a  la s tn in a  po zakonu o 
do ločan ju  stav b n eg a  zem ljišča, dobi 
p re jšn ji la s tn ik  izp lačano  v petih  le 
tih  od dneva, ko je  zem ljišče izročil 
občini a li d ru g em u  uporabniku , in  
sicer v  en ak ih  le tn ih  obrokih. To od
škodnino  dobi p re jšn ji la s tn ik  izp la
čano v  15 dneh  od dneva, ko jo  obči
n a  p re jm e  od upo rabn ika . T udi v 
tem  je  ra z lik a  p ri izp lačilu  odškod
n ine  n a p ra m  zem ljiščem , ki so posta 
la  d ru žb en a  la s tn in a  po zakonu o 
naciona lizac iji iz 1. 1958.

Ob zak lju čk u  nav ed b  b is tvenejših  
določil zakona o do ločan ju  stavbnega 
zem ljišča iz 1. 1968 je  om eniti še, da 
p rav ice  u p o rab e  zem ljišč, k i je  pod 
stavbo  in  zem ljišča, ki je  po trebno  
za n jen o  no rm aln o  rabo, n i mogoče 
p ren aša ti sam e zase.

(N ad a ljev an je  v  nasled n ji številk i)

vodno om režje , v e n d a r  vode v sušn ih  
obdob jih  p rim an jk u je . O skrba z vodo 
bo sicer u re je n a  n a  šo lah  V rh  nad  
L ašk im  in  Svibno, ko bosta  p r ik lju 
čeni n a  lo k a ln i vodovod, v en d ar bo 
v p ra ša n je  k o m u n a ln e  h ig iene  na  šo
lah  Sedraž  in  L okavec osta lo  še n a 
p re j k ritično .

Za ti  d v e  šoli p r ip ra v lja  celjski za 
vod za zd rav stv en o  varstvo , ki o- 
p ra v lja  tu d i red n e  lab o ra to rijsk e  
p reg lede  vseh  vodovodnih  virov, n a 
č r t za u red itev  težnostnega  in  črpa l- 
nega vodovoda.

T ren u tn o  s tan je , k ak ršn o  je, te r ja  
to re j h itr ih  akcij za  reš itev  tega p ro 
b lem a! J u re  Jan

SOLA NA VRHU — K ak o r nekoč se tu d i še danes o sk rb u je  z vodo iz p r i
m itiv n ih  v odn jakov

Šote in njihova oskrba 
s pitno vodo



N A K M E Č K I O H C E T I  »PIVO  IN  CVETJE

DVA PARA NOVOPOROČENCEV
ZA LETOŠNJO PRIREDITEV »PIVO IN CVETJE 1969« STA SE ZA 

KMEČKO OHCET ODLOČILA IN PRIJAVILA DVA PARA NOVOPORO- 
CENCEV, KI BOSTA TA DAN ZARES SKLENILA ZAKONSKO ZVEZO.

TO STA: SLIMŠEK DARKO IN PFAJFER JOŽICA TER KRIŽMAN 
IGOR IN ZAHRASTNIK MARJANA.

Ž enin  KRIŽMAN IGOR je  ro jen  
31. m a ja  1945 v K utin i. Po  poklicu 
je  ekonom ist. P ra v k a r  zak lju ču je  n a 
logo za dip lom o II. s topn je  in  je  od 
začetka le tošn jega  le ta  v  službi kot 
p rip ra v n ik  za strokovnega sodelavca 
v B iro ju  za operac ijske  in  tržn e  raz 
iskave  v  L ju b ljan i. V isok je  185 cm, 
te h ta  75 k ilogram ov, oči im a  zelene, 
la s je  so svetlokostan jev i.

N jegova nevesta  bo ZAHRASTNIK 
MARJANA, ro jen a  17. sep tem bra  
1945 v  R adečah. Po  poklicu  je  usluž
ben k a  in  je  k o t vod ja  ad m in is tra tiv 
nega in  finančnega  poslovan ja  zapo
slena  p ri O bčinskem  sind ikalnem  
sve tu  v L aškem . Oči im a  sivozelene, 
lase  črne, v isoka je  172 cm  in  teh ta  
61 kg.

Ž enin  SLIMSEK DARKO je  ro 
jen  15. decem bra  1946 v  L aškem . Je  
kva lific iran  p ivovar in  s lad a r te r  za
poslen k o t v a rilec  p iva  v  P ivovarn i 
Laško. Oči im a rjave , lase  k o stan je 
ve, v isok  je  177 cm  in te h ta  72 k ilo 
gram ov.

N jegova n ev esta  bo PFAJFER JO
ŽICA. R ojena  je  27. ja n u a r ja  1951 v 
Tevčah. Je  d e lavka  in  de la  ko t v la - 
g a te ljk a  stek len ic  p rav tak o  v P iv o 
v a rn i Laško. T eh ta  60 k ilogram ov, 
v isoka je  Ì61 cm, im a m odre  oči in  
je  p lavolaska.

N jun  p rv i skupn i cilj n a  novi ž iv
ljen jsk i po ti bo čim prej dog rad iti h i
šo in  se  tak o  popolnom a osam osvo
jiti.

Vsem štirim  kandidatom  za novo za
konsko zvezo smo zastavili nekaj vpra
šanj .

NASA VPRAŠANJA:
•  S čim  se ukvarjate v  prostem  času?

•  Kaj je  vaš konjiček?

•  Kaj najraje čitate?

•  Kakšno glasbo ljubite?

•  A li se ukvarjate s športom  in  kakšnim?

•  Zakaj ste se od ločili za sk len itev  za 
konske zveze prav ob tem  prazniku »Pivo 
in cvetje 1969«? so nam vsi po vrsti ta 
kole odgovorili:

SLIMŠEK DARKO

D rugi p a r  na  te j ohceti bosta  novopo ročenca:

SLIMSEK DARKO PFAJFER JOŽICA

Prosti čas porabim  za gradnjo hiše ali 
za honorarno delo. Pravega prostega časa 
skoraj nimam. Ce pa se le da, si zaigram  
na harm oniko ali gitaro. N ajbolj vesel 
sem, če im ava oba prosto soboto ali 
nedeljo, da lahko greva na izlet, v  kino  
ali na ples.

Moj konjiček  je  zbiranje etiket s p iv 
skih stek len ic iz raznih držav, pa tudi 
glasba.

Ko sem  služil vojašk i rok in  pred njim , 
sem  zelo rad segal po knjigah. Čtiva n i
sem  izbiral, najraje pa sem  prebiral pu
stolovske romane. Sedaj še za tako lepo  
knjigo nim am  več  časa. Upam, da se bo 
km alu obrnilo na bolje.

Rad poslušam  črnske duhovne pesm i, 
dobre popevke in  kvalitetno narodno 
glasbo.

Do običajnih  športov nimam  posebnega  
veselja. Rad pa veslam  in plavam. V zim 
skih m esecih  drsam.

Za sk len itev  zakonske zveze na tej pri
reditvi sem  se odločil, da m i bo ta  po
m em ben dan v  živ ljen ju  ostal še v  lep 
šem  in trajnejšem  spom inu kot bi sicer.



1969«
PFAJFER JOŽICA

Nim am  veliko prostega časa, ker je po 
službi doma še vedno dovolj za postoriti: 
čiščenje, pranje, likanje. Sicer pa to delo 
opravljam  z veseljem  in  m e prav nič ne 
utruja.

Rada hodim na izlete brez cilja. N i tre
ba daleč, le  toliko, da se sprem eni oko
lje  in  pokrajina. Rada hodim  na ples ali
v  kino.

Posebno veselje  imam z zbiranjem  gra
m ofonskih plošč od popevk ali narodno
zabavnih pesmi.

Najraje čitam črtice slovenskih  p isate
ljev  in njihova dela. Rada prebiram  tudi 
domače revije, predvsem  takšne, v  kate
rih je za vsakega nekaj.

Ljubim  zabavno glasbo vseh  vrst.

Od zim skih športov se najbolj navdu
šujem  za sm učanje, poleti pa za p lava
nje.

Ž elela sem  si, da bi m i poroka ostala  
v  čim  lepšem  spom inu, zato se m i ni bilo  
težko odločiti prav za dan te prireditve.

KRIŽMAN IGOR
Med tednom  prostega časa skoraj n i

mam (služba in  študij za diplomo). K oli
kor m i ga vendar ostane, najraje preži
vim  ob šahiranju, branju, križankah ali 
v  družbi prijateljev. Soboto in  nedeljo  
Imam rezervirano za obisk pri M arjani in 
skupne izlete z njo.

Trenutno najbolj aktualen konjiček  mi 
je iskanje stanovanja v  Ljubljani.

Tolstoja, H em ingw aya, Joycea, Sartra.

Od resne glasbe: opera in  jazz. Zabav
na glasba: dixiland. Ostalo: narodne pe
smi, najraje v  izvedbi m oškega okteta.

Športno se udejstvujem  v  sm učanju, 
nam iznem  ten isu  in  lahki atletik i.

Poroka se mi zdi tako pom em bna odlo
čitev, da jo že li vsakdo ohraniti v  čim  
lepšem  spom inu vse živ ljenje. Prepričan  
sem , da je  tradicionalna prireditev »Pivo 
in cvetje«, zlasti pa »Km ečka ohcet« v  
njenem  okviru najprim ernejši, enkraten  
in  iz vsakdanjosti izstopajoč dogodek, ki 
m i bo za vedno ohranil prijeten  spomin  
na trenutke, k i odločajo o poteku vsega  
m ojega bodočega življenja.

ZAHRASTNIK
MARJANA

Cas poleg službe uporabljam  za  dopol
niln i izobraževalni študij in  pom oč doma.

Moj konjiček  je  zbiranje razglednic.

L iterarna dela, k i obravnavajo področ
je m edicine.

Vse vrste  glasbe, ker nim am  posebnega  
nagnjenja za določeno zvrst glasbe.

Zelo pri srcu mi je sm učanje.

»Kmečka ohcet« v  okviru prireditve  
»PIVO IN  CVETJE« im a zame poseben  
čar, ker sem  pred štirim i leti že sodelo
vala kot »nevesta« čeprav takrat še n i 
šlo zares. Vendar m i je  že takratna na
m išljena poroka ostala v  trajnem  spom i
nu, zato sem  si od takrat vedno želela, 
da bi tudi resnični usodni »da« lahko Iz
rekla v  takem  enkratnem  In nepozabnem  
vzdušju.

Program prireditev za 
»PIVO IN CVETJE 1969«
Bralcem našega lista posredujemo razpored posameznih prire

ditev, ki so na programu v času od 2. do 6. julija 1969 za praznik 
»Pivo in cvetje 1969«.

SREDA, 2. JULIJA
ob 18. uri — Slavnostna seja Občinske skupščine 
ob 19. uri — Žalna komemoracija pred spomenikom NOB 

v Laškem
ob 20. uri — Slavnostna akademija v domu »Dušan Poženel« 

v Laškem

ČETRTEK, 3. JULIJA
— Nogometni turnir v Radečah
— Šahovski ekipni turnir v Laškem 

ob 16. uri — Rokometni turnir v Radečah 
ob 20. uri — Večerni tek v Laškem

Razgovor z »OLIMPIJCI« v dvorani doma 
»Dušan Poženel« v Laškem

ob 14. uri 
ob 15. uri

ob 21. uri

PETEK, 4. JULIJA
— Tekmovanje lovskih družin v Laškem
— Promenadni koncert v Laškem
— Otvoritev hortikulturne, lovske in filatelistične raz

stave, razstave likovnih umetnikov — amaterjev in 
razstave »100 let gasilstva« v Laškem

— Tekmovanje ekip osnovnih šol: »OBČINA LAŠKO 
V NOB«

— Celjsko gledališče: »VESELE VINDSORČANKE« -  
uprizoritev na prostem. Sledi zabava in ples

ob 7. uri 
ob 15. uri 
ob 16. uri

ob 17. uri

ob 20. uri

SOBOTA, 5. JULIJA
ob 9. uri —
ob 14. uri —

ob 16. uri —
ob 21. uri —
ob 21,30 -

mopedov
Košarkarski turnir v Laškem

sambel »MIHE DOVŽANA« s pevko Ivanko KRAŠO
VEC. V odmoru tekmovanje pivcev piva. Za zaklju
ček vasovanje »Fant na lojtri« in ples na vseh zaba
viščih

NEDELJA, 6.
ob 6. uri —

ob 10. uri —

ob 11,30 —

ob 12,30 —

ob 13. uri —

ob 17. uri —

Budnica
Povorka mladosti in cvetja ter folklornih skupin 
Kmečka ohcet in šranganje na Starem trgu v Laškem

»Dušan Poženel« v Laškem
Prireditelj Turistično društvo Laško in vse sodelujoče organi

zacije in društva so prepričani, da bo ta program odgovarjal števil
nim obiskovalcem.

Nasvidenje v času od 2. do 6. julija 1969 v Laškem!

TURISTIČNO DRUŠTVO LAŠKO



Kmetijska zadruga Laško bo gradila

novo predelovalnico mesa
V Kmetijski zadrugi Laško posluje 

že skoro deset let obrat za predelavo
mesa.

Od skromnih začetkov v majhnih 
prostorih se je obrat razvil v po
membno zadružno dejavnost. Obrat 
ima eno četrtino zadružne letne rea
lizacije ter zaposluje okrog 15 ljudi.

Področje naše zadruge je zelo go
rato in je živinoreja tista kmetijska 
panoga, ki ima še najboljše pogoje 
za proizvodnjo. Tudi živinoreja ni 
visoko razvita.

Letno proizvedemo na področju 
okrog 800 ton goveje živine. Večji del 
so to voli, ca. 30 % je pitana živina. 
Do sedaj moramo preko dveh tretjin 
živine prodati žive in le slabo tretji
no zakoljemo doma.

Več let smo že razpravljali in pro
učevali možnosti, kako razširiti obrat, 
da bi vsaj večji del živine lahko pre
delali doma. Dosedanji prostori, kot 
že navedeno, so pretesni in razdvo
jeni. V njih ni možno urediti proiz
vodnje tako, da bi tekla po določe
nem proizvodnem procesu brez pre
nosov, križanj poti itd. Poleg tega 
sta dosedanja klavnica in predelava 
mesa v sredini mesta, kar je zelo in 
še posebno neprimerno.

Zato smo se dokončno odločili za 
gradnjo novega obrata.

Za ta obrat smo skoraj dve leti 
pripravljali načrte in iskali ustrezno 
lokacijo. Končno je bila lokacija po
trjena na vzhodnem delu mesta ob 
Savinji pri Ana-kapeli. Lokacija je 
ugodna, ker je ob že zgrajenem pro
storu za dogon živine ter blizu Sa
vinje, kar je ugodno zaradi kanaliza
cije.

Ta lokacija tudi izredno ustreza 
zato, ker je v neposredni bližini Pi
vovarne, od koder bomo dobili paro.

To bo gradnjo pocenilo za 500.000,00 
dinarjev.

Obrat za predelavo mesa bo tako 
velik, da bo možno v njem vso gove
jo živino, ki jo vzredimo doma pre
delati v polproizvode in v finalne iz
delke. V obratu bodo vsi prostori za 
sodobno predelavo mesa.

Poleg razmeroma majhne klavni
ce s pomožnimi prostori bodo zgra
jene hladilnice, ki bodo sposobne 
hladiti meso na najsodobnejši način. 
Obrat bo zgrajen s posebnim poudar
kom na proizvodnjo mesnih izdelkov 
in so zatorej ti prostori najobsežnej

ši del novega obrata.
V dosedanjih pretesnih prostorih 

izdelujemo kvalitetne zimske salame 
in vrsto drugih trajnih, poltrajnih in 
svežih izdelkov. Ti izdelki so znani 
širom Slovenije.

V novih prostorih bomo to proiz
vodnjo povečali in izboljšali.

Vsi prostori bodo opremljeni s hla
dilnimi napravami, tako da bo pro
izvodnja izdelkov vseskozi pri raz
meroma nizki temperaturi, kar omo
goča proizvodnjo kvalitetnejših iz
delkov.

V obratu so predvideni tudi poseb
ni prostori za proizvodnjo suhih sa

lam v poletnih mesecih, ko ni možno 
naravno sušiti izdelkov zaradi pre
visoke temperature.

Zadružni svet kmetijske zadruge 
je potrdil investicijski program za 
gradnjo obrata, ki bo stal 2,500.000 
dinarjev. Za kmetijsko zadrugo, ki 
ni tako velika organizacija, je to ve
lika investicija. Sredstva je zadruga 
dobila delno pri Skupščini občine 
Laško, delno jih ima sama, milijon 
dinarjev pa bo dobila kot kredit v 
banki.

Roki odplačila v banki so komaj 
5 let in razmeroma visoke obresti.

Sredstva od skupščine so ugodnejša.
Kolektiv Kmetijske zadruge Laško 

si bo moral močno prizadevati, da bo 
to investicijo, ki je vsekakor po
membna tako za potrošnike v vsej 
občini, kot za proizvajalce, uspešno 
dogradil in zastavil močno in sodob
no proizvodnjo.

Priprave za gradnjo obrata so bile 
precej dolgotrajne, objekt pa bo do
grajen prej kot v letu dni.

Prepričani smo, da so dolgotrajne 
priprave omogočile, da bo objekt so
lidno in funkcionalno zgrajen in bo 
tako služil več desetletij svojemu na
menu. Novak ing. Jože

VPISUJTE OBVEZNICE ZA MODERNIZACIJO 
NAŠIH ŽELEZNIC

OBČANI!
Z VPISOM OBVEZNIC VARČUJETE 
ZANESLJIVO VLAGATE DENAR 
DOBITE NA LETO 6 % OBRESTI
PRIDOBITE PRAVICO DO BREZPLAČNEGA POTOVANJA Z ŽELEZ
NICO
SE UDELEŽUJETE LOTERIJE



Spomeniški objekti v Jurkloštru kličejo k obnovi
Sedaj je  ta  sto lp  po

novno p red  p ropadom  in 
je nu jno , da  bi zan j po 
sk rbel Zavod za spom e
niško vastvo  v C elju, na  
k a r  so razn i zgodovinar
ji in  k ra jev n i p red s tav 
niki že v ečk ra t opozo
rili. V le tošn jem  o b jav 
ljenem  p ro g ram u  za re 
s ta v rira n je  spom eniških  
ob jektov tega p rim era  
zopet ne  najdem o in  ta 
ko o b sta ja  re sn a  b o ja 
zen, da se bom o obnove 
lotili prepozno, k ak o r je  
to bilo tu d i s sam im  sa 
m ostanom , k i pa  je  že 
p ropadel do k ra ja .

CERKVENI STOLP — ZGODOVINSKA IN ARHITEK
TONSKA ZNAMENITOST JURKLOSTRA

JL

Od nekdaj zgodovinsko znanega 
jezu itskega  sam ostana  v  Ju rk lo š tru  
je  o sta la  še o h ran jen a  sam o sam o
stan sk a  kapela , k i je  b ila  p rvo tno  
zg ra jen a  v rom anskem  slogu n ek a 
ko v 11. s to le tju  in  fcasneje v  17. sto 
le tju  p rez idana  v cerkev  v  gotskem  
slogu. Iz tega časa izh a ja  tu d i cer
kveni stolp, k i spada  po svoji a rh i
te k tu ri m ed zn am en ite  u m e tn in e  na  
S lovenskem  in  je  to  tu d i ed instven i 
p rim erek  na  B a lk an u  sploh.

Ta zvonik je  že p red  s to le tjem  
začel razp ad a ti, v e n d a r so ga še  p ra 
vočasno rešili, ko so ga le ta  1857 na 
p red log  tak ra tn eg a  Z godovinskega 
d ru š tv a  v G radcu  obnovili. P oprav ilo  
je  izv ršil z idarsk i m o js te r N est iz 
C elja v  sodelovanju  s svo jim  k am n o 
seškim  ob ra tovod jem  H offerjem . 
S trošk i ta k ra tn e  obnove so znašali 
800 goldinarjev .

Vse je odvisno od 
občinske

Ko smo o tem povprašali 
za mnenje Zavod za spomeniško 
varstvo v Celju, smo na gornje 
opozorilo prejeli naslednji odgo
vor:

»iVeseli nas ugotovitev, da postaja 
zanimanje in skrb za pomembno 
kulturno dediščino naše preteklosti 
med našimi občani vse bolj živa. 
Enoladijska romanska cerkev o Jur
kloštru, ki je bila pozidana okoli 
leta 1200, pa tOjkd zanimanje ne
dvomno še posebej zasluži, saj gre za 
reprezentančen primer kartuzijan
ske arhitekture z dolgo, križno re
brasto svođeno ladjo in prav tako 
križnato rebrastim pravokotnim kor- 
nim sklepom. Tudi poznejše prezi
dave, ki jih omenja avtor gornjega 
prispevka, tega temeljnega značaja 
jurkloštrske arhitekture niso bistve
no spremenile. Če odštejemo nova 
okna na severni steni in novejšo pre
delno steno, ki je od ladje odvojila 
komi sklep, je značaj stavbe še po
vsem avtentičen, moti ga le recentna 
slikarija, ki kvalitetne prvobitne 
elemente zabrisuje, namesto da bi 
jih ustrezno poudarila. Posebno me
sto o sklopu te arhitekture pa zavze
ma tudi zvonik, ki je iz gotske dobe 
in ki dejansko predstavlja edini pri
mer gotskega kamnitnega zvonika 
o našem prostoru.

Spomeniška služba že dalj časa 
spremlja usodo te stavbe in zato je 
tudi sanacija tega objekta že dalj 
časa v njenem programu. Po priza
devanjih zavoda je bila stavba uvr-

stališča in posluha 
skupščine

ščena o seznam tistih republiških 
pomembnih spofneniških objektov, 
ki naj bi imeli prioriteto pri do
deljevanju družbenih sredstev za 
njihovo ureditev. Ker pa je trenutna 
situacija taka, da mora dobršen del 
sredstev za družbene intervencijske 
posege na kulturnih spomenikih pri
spevati prizadeta družbena skupnost, 
o tem primeru Občinska skupščina 
Laško, je razumljivo, da mora biti 
uresničevanje naših želja v določe

nem sorazmerju z dejanskimi mož
nostmi občinskih proračunov.

Zavod v letošnjem letu končuje 
prezentacijska dela v p. c. Marija 
gradeč pri Laškem, za prihodnje 
leto pa ima v programu začetek ob
novitvenih del v Jurkloštru. Kojiko 
bodo ta njegova prizadevanja uspe
la, pa je seveda v največji meri od
visno od občanov oziroma njihovih 
predstavnikov v občinski skupščini, 
saj bo le ta o predvideni akciji iz
rekla zadnjo besedo.«

ZAVOD ZA SPOMENIŠKO 
VARSTVO V CELJU

Ravnatelj 
Ivan Stopar l. r.

RAZPORED DEŽURNE SLUŽBE 
VETERINARSKE POSTAJE LAŠKO

ZA JUNIJ 1969

V juniju 19G9 bo dežurna služba V eterinarske postaje Laško poslovala po 
naslednjem  razporedu:

1969 Zivinozdravnik

31. 5,— 2. 6. 
7. 6,— 9. 6. 

14. G.—16. G. 
21. 6.-23. 6. 
28. 6.—30. 6.

Dipl. vet. K ogovšek Jože, Laško 
Dipl. vet. Vahtar Boris, Radeče 
Dr. M alenšek Slavko, Laško 
Dipl. vet. K ogovšek Jože, Laško 
Dipl. vet. Vahtar Boris, Radeče

Dežurstvo v  zgoraj navedenih dneh traja od 12. ure prvega dne do 7. ure 
zjutraj drugega dne.

Dežurni veterinar vrši um etno osem enjevanje v  času dežurstva na poziv  
lastnika plem enice na določenem  mestu.



K d a j  a s f a l t i r a n j e  c e s t e  Š m a r j e t a  - R i m s k e  T o p l i c e ?
Že lansko le to  so se Š m arje tčan i 

veselili ob ljube in  zagotovila, da  bo
do poleg nove ceste Š m arje ta—Dol, 
dobili tud i a sfa ltn o  p rev leko  na cesti 
od šole v  S m arje ti do T a jh m a js tra  na 
Ogečah. M eseci tečejo, p rip rav lja ln ih  
del p a  n i opaziti, čep rav  je  polovica 
m a ja  že m inila.

Cas bi že bil, da  se s tv a r  p rem akne  
z m rtv e  točke, z lasti še, k e r  so b ila  
s redstva  za ta  dela  dom ala v  celoti 
zagotovljena že lani. N e bi sm eli po 
zabiti, da  je  b ila  p rav  vas Š m arje ta , 
ko je  b ila  v  g rad n ji cesta  R im ske 
Toplice—R adeče zarad i p reusm erje 
nega p rom eta  p reko  D ola p ri H ra s t
n iku  sta ln o  zav ita  v  oblake p rahu . 
Ž iv ljen je  v  vasi je  ta k ra t  postalo že 
n a rav n o s t nevzdržno. T e nadloge so 
se vaščan i reš ili z dograd itv ijo  obeh 
cest, osta li p a  so n eu re jen i p rik ljučk i, 
od k a te r ih  je  z lasti p rik lju ček  v 
S m arje ti na jbo lj pereč. Z u red itv ijo  
tega  p rik lju čk a  m islim  nam reč  tud i 
n a  u re jeno  cestišče do zd ravstvenega 
dom a in pa  po ti do šole, k a te re  se 
tu r is ti — obiskovalci R im skih  Toplic 
poslužujejo  k o t sp reh a ja ln e  poti v  
našem  tu ris tičn em  k ra ju . Ne pozabi
mo, da v tu ris tičn em  pogledu že itak  
m očno zaostajam o za u re jen im i ce
stam i in  potm i na  G oren jskem ! Zato

GIBANJE 
PREBIVALSTVA 

V OBČINI
od 21. 4. do 20 5. 1969

SMRTI:
— CRESNOVAR Franc, (44), rudar, Hu

da jama 15;
— TERBOVC Andrej, (66), upokojenec, 

Debro 48;
— STARC Marija (81), prevžitkarica, 

R ečica 37;
— BABIC Julijana (75), gospodinja, R e

čica 73;
— SMERC Ivan (18), delavec, Strmca 33;
— MAČEK Karl (74), prevžitkar, Olešče 

17;
— MAROT Cecilija (69), gospodinja, 

Olešče 30;
— PODLESNIK Maks (70), upokojenec, 

Zagrad 11;

bodimo smeli in nadaljujmo po začr
tani poti z asfaltiranjem v etapah, 
kot je bilo že lani obljubljeno, pla
nirano in sklenjeno.

Vaščani Smarjete, ki so vsa leta z 
razumevanjem in potrpežljivostjo 
prenašali neznosni prah ob zavesti, 
da bodo končno le dočakali ureditev 
cest v Smarjeti, danes ne morejo ra
zumeti namigovanj, da se cestišče od 
šole do križišča v Smarjeti ne bi as
faltiralo, ker so te odločitve popol
noma v nasprotju s sklepi, ki jih je 
sprejela Krajevna skupnost Rimske 
Toplice lani v zvezi z urejanjem 
ceste Sola—Ogeče—Stara pošta.

»Naše delo« je namreč v 6. števil
ki junija 1968 objavilo članek Kra
jevne skupnosti Rimske Toplice pod 
naslovom »Akcija za asfaltiranje ce
ste Šmarjeta—Ogeče«, kjer je med 
drugim rečeno: »Cestni odsek od šo
le do križišča v Smarjeti bi ostal 
enake širine kakor dosedanji, vendar 
z asfaltno oblogo in zaščitnim asfalt
nim slojem.«

Ponatis teh vrstic naj spomni vse 
tiste, ki nameravajo odstopiti od teh 
sklepov, da hkrati odstopajo od ob
ljube, ki so jo dali vaščanom na zbo
rih volivcev in v »Našem delu«. Tu
di ta del ceste od šole do križišča v 
Smarjeti bi se moral smatrati in ob
ravnavati kot enakovreden del pri 
splošni akciji urejanja komunikacij
skih objektov v našem turističnem 
kraju, ker bo sicer urejenost nepo
polna, Šmarjeta, ki se je v preteklih 
letih dušila v prahu bolj kot marsi
katero področje Rimskih Toplic, pa 
bo ostala še naprej komunikacijsko 
neurejena.

To dokazujejo tudi sedanji nemogo
či priključki na novo zgrajeno cesto 
Šmarjeta—Dol, za katero se kljub se
zoni nihče (niti izvajalec, niti inve
stitor in tudi ne KS Rimske Toplice) 
ne zmeni, da bi jih dostojno uredili. 
Upravičeno se zato vprašujemo: Ka
ko dolgo bo še to stanje trajalo? Kdaj

in kdo se bo zganil, ki bo poskrbel, 
da bodo ta cestni vozelj in cestišča 
v Smarjeti vendarle že urejena in 
asfaltirana?

OPOMBA UREDNIŠTVA:
Piscu gornjega članka in občanom 

KS Rimskih Toplic lahko sicer po
sredujemo nedoločno in v telegraf
skem stilu napisano pojasnilo, ki ga 
je 7. maja letos poslal Cestni sklad 
SRS, ki dobesedno sporoča:

»Navedeno cesto (Šmarjeta—Dol) 
bo dogradil isti izvajalec kot jo je 
začel, ker imamo z njim sklenjeno 
pogodbo.

Dela so se že pričela 26. aprila 
1969.

Promet po cesti Hrastnik—šmar
jeta poteka že od srede decembra 
1968.

Vsi priključki bodo rešeni do 
konca gradnje.

V samem vozišču se preko zime 
niso pokazale napake, ker pa trasa 
poteka po plazovitem terenu, večji 
del pa so brežine še odprte, so se 
mestoma pojavili usadi, ki se bodo 
verjetno sanirali do kraja gradnje.«

Takšnih odgovorov, ki so tako malo 
konkretni, kakor je tudi ta, smo si
cer vajeni, ne morejo pa zadovoljiti 
nikogar, najmanj pa prizadetih ob
čanov, zato upravičeno terjajo od in
vestitorja in izvajalca manj obljub, 
zato pa več dejanj in hitrejših rešitev 
brez zavlačevanja!

NOVIH 9,6 KM 
ASFALTA

Dela na rekonstrukciji in moderni
zaciji ceste II. reda na odseku Rade
če—Boštanj gredo h koncu. Tako bo 
pridobljenih 9,6 km asfalta, kar bo 
med drugim znatno izboljšalo zvezo 
z avtomobilsko cesto Ljubljana—Za
greb. Upajmo, da se število nesreč 
zaradi tega ne bo povečalo.

— DRAKSLAR Anton (50), železničar, 
Suhadol 16 ;

— ZAVRŠNIK Ana (79), upokojenka, 
Radeče 184;

— ŠERGAN Anton (84), upokojenec, 
Ogeče 13;

— LIPOVŠEK Julijana (74), upokojenka, 
Lože 3.

»Naše delo« izhaja mesečno — Izdaja 
Skupščina občine Laško — Urejuje 
uredniški Odbor — Glavni in odgovorni 
urednik Lev TIČAR — Uredništvo in 
uprava; Laško 1, telefon 73-045, inter
na številka 4 in 6 — Cena za posamezno 
številko 1 N-din — Žiro račun pri Služ
bi družbenega knjigovodstva, podružni
ca Laško številka 5071-637-5 — Rokopise, 
objave in oglase za vsako številko spre
jemamo do 20. dne v mesecu — Ne
naročenih rokopisov ne vračamo. Tisk 

in klišeji GP »Celjski tisk« Celje.

Zdrav s tv en i  dom Ce l j e

R A Z P O R E D  D E Ž U R N E  SL U Ž B E
ZA JUNIJ 1969

V času od 1. do 30. junija bo dežurna služba zdravnikov in  m edicinskih  sester  za 
področje Laško in  Rim ske Toplice to  k tem u spadajoče okolice poslovala po nasled

njem  razporedu:

1969 Zdravnik
Medicinska sestra 
ali bolničarka

1. 6.— 8. 6. Pečar dr. Samo Maroša Marija
9. 6,—15. 6. D olane dr. Jože Sološi H elena

16. 6 .-22. 6. V elikonja dr. Tone Turin Elizabeta
23. 6 .-29. 6. Pečar dr. Samo Maroša Marija
30. 6.— 5. 7. D olanc dr. Jože Sološi H elena

Potrebni obiski na domu naj se naroče pri posam eznih zdravnikih do 13. ure. Vsi 
bolniki to  poškodovanci, k i jim  je  potrebna nujna zdravniška pomoč, naj se javljajo  
dežurnim , ki so v  službi tisti dan.


